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PROCES – VERBAL 

Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 13.12.2018 

 

 

Lucrările şedinţei încep la orele 16:00 în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale” din sediul 
Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  
  Domnul Toader Mugur - Mihai - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 
  Domnul Popescu Dan - Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 
  Doamna Niţă Elena - Secretar al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti prin Dispoziţia 

Primarului Sectorului 2 nr. 805/28.03.2016; 
  Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian - preşedinte de şedinţă. 
 
În deschiderea lucrărilor şedinţei, doamna Elena Niţă - Secretar al Sectorului 2, face 

prezenţa consilierilor. Au fost prezenţi 25 consilieri locali din totalul de 27 consilieri locali în 
funcţie, doamna consilier local Bugner Antoneta Georgeta Alexandra și domnul consilier local 
Mihăilă Dumitru Cătălin lipsind motivat și având depuse cereri în acest sens. Convocarea 
membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s–a făcut în scris, conform 
prevederilor art. 39 alin. (3) din Legea nr. 215/2001 privind administraţia publică locală, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi 
locul desfăşurării acesteia. Convocatorul înregistrat sub nr. 5516/10.12.2018, precum şi 
completarea la ordinea de zi înregistrată sub nr.5612/13.12.2018 au fost aduse la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 – 13/site-ul 
instituţiei, în termenul prevăzut de art. 39 alin. (3) din Legea nr. 215/2001 privind administraţia 
publică locală, republicată, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
 

ORDINEA DE ZI COMPLETATĂ CUPRINDE: 
 

1. Aprobarea Procesului – verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti din data de   04.12.2018; 



2 
 

2. Proiect de hotărâre privind implementarea unor măsuri în domeniul asigurării finanţării 
pentru realizarea activităţilor de salubrizare pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi 
pentru aprobarea Actului Adiţional nr. 62/2018 la Contractul de achiziţie a serviciului de 
Salubritate în Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti nr. 1128/25.10.1999, cu modificările şi 
completările ulteioare; 

Iniţiator: POPESCU DAN CRISTIAN – Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti.   

3.  Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului taxei de habitat cu destinaţia specială 
de salubrizare, pentru anul 2019,  în Sectorul 2 al Municipiului București; 

Iniţiator: POPESCU DAN CRISTIAN – Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti. 

4. Proiect de hotărâre privind prorogarea unui termen; 
Iniţiator: POPESCU DAN CRISTIAN – Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti. 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii contractului de comodat pentru spațiul 

în suprafață de 277,23 mp, situat în incinta Pieței Obor, str. Ziduri Moși nr. 4, etaj 2, sector 2, 
București pentru desfășurarea activității Direcției Venituri Buget Local Sector 2; 

Iniţiator: POPESCU DAN CRISTIAN – Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti. 

6. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti pe anul 2018; 

Iniţiator: TOADER MUGUR MIHAI – Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
7. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 

2 nr. 10/2011 privind reorganizarea Poliției Comunitare Sector 2 și aprobarea Organigramei, a  
Statului de funcţii și a Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Poliției Locale Sector 2, 
astfel cum a fost modificată prin  H.C.L. Sector 2  nr. 221/2017;   

Iniţiator: TOADER MUGUR MIHAI – Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
8. Proiect de hotărâre privind stimularea plăţilor impozitelor şi taxelor către bugetul local al 

Sectorului 2 cu cardul bancar prin intermediul platformelor de plăţi (www.ghiseul.ro şi 
www.impozitelocale2.ro);  

Iniţiator: TOADER MUGUR-MIHAI – Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor  tehnico - economici şi a devizului 

general pentru obiectivul de investiţii „Lucrări de intervenţie pentru Liceul Teoretic Ady Endre”; 
Iniţiator: TOADER MUGUR-MIHAI – Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurării finanţării de la bugetul local a 

cheltuielilor neeligibile care nu se finanţează de la bugetul de stat în cadrul Programului Naţional 
de Dezvoltare Locală 2017-2020 pentru obiectivul de investiţii consolidare - reabilitare Liceul 
Teoretic Ady Endre;  

Iniţiator: TOADER MUGUR-MIHAI – Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurării finanţării de la bugetul local a 

cheltuielilor aferente implementării programului educaţional „ACADEMIA COPIILOR SECTOR 
2”; 

Iniţiator: TOADER MUGUR-MIHAI – Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea şi implementarea proiectului „Green Floreasca” 
în incinta Şcolii Gimnaziale "Maria Rossetti"; 

Iniţiator: TOADER MUGUR-MIHAI – Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză şi acoperire a riscurilor la 

nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 
Iniţiator: TOADER MUGUR-MIHAI – Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
 
 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Bună ziua stimați 

colegi, declar ședința deschisă! Doamna secretar, prezența, vă rog frumos! 
 Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Bună ziua! La 

ședința extraordinară a Consiliului Local Sector 2 de astăzi, sunt prezenți 25 de consilieri locali 
din 27, doamna Bugner și domnul Mihăilă lipsind motivat și având depuse în acest sens, cerere! 
Vă mulțumesc!  

 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă:Vă mulțumesc! 
Înțeleg că avem o suplimentare pe lângă cea prezentă la convocator, o suplimentare cu două 
puncte, astfel ordinea de zi va număra 15 proiecte: 13 de la mapă plus două, în total 15 proiecte.  

  Domnul consilier local Alexandru Adrian: Dacă-mi permiteți o suplimentare la ordinea 
de zi ! 

   Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Pe lângă aceste 
două proiecte anunțate?  

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Da, vreau suplimentarea ordinei de zi cu 
proiectul cu studiul de salubrizare și cu caietul de sarcini. 

 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Supunem la vot, 
în primă instanță, cele două proiecte propuse de domnul Viceprimar și de domnul Costache. 

 Domnul consilier local Beldeanu Augustin Lucian: Inițiatorii să dea citire măcar titlului 
pentru că pe ordinea de zi nu avem nici titlul! 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: A 
fost un proiect aprobat acum câteva luni, acela de a avea tarif pentru servicii medicale la centrul 
cultural ”M. Eminescu”, care este în instanță pentru că hotărârea prin care s-a dat de la 
D.G.A.S.P.C. Sector 2 la Centrul Cultural, o jumătate din Centrul Pantelimon, nu prevedea și 
servicii medicale. Ca să corectăm și să ieșim din situația ingrată în care ne-a atacat prefectul o 
hotărâre care este corectă, să oferim servicii medicale și de alt tip pentru nevoile cetățenilor, la 
Centrul Cultural, așa cum se oferă și servicii legate de sport, de educație, putem să oferim și alte 
servicii pe care cetățenii Sectorului 2 le cer, atunci e o propunere să modificăm și hotărârea aceea 
prin care a trecut jumătate din sediul din Pantelimon nr.301 către Centrul Cultural, să prevadă și 
alte activități pe lângă cultural -  sportive - educație! Corectându-se acea hotărâre putem merge 
înainte și cu corectarea tarifelor. Sigur, la tarife, când am propus acum și serviciile medicale, am 
mai scos anumite lucruri care țineau de amfiteatrul Eminescu din parc, pe care nu-l mai avem. 
Erau acolo niște tarife legate de închirierea amfiteatrului și nu mai e cazul pentru că nu mai avem 
amfiteatru! La amfiteatru se lucrează intens pentru U.E.F.A. 2020!  

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: În consecință o să 
dau citire primei propuneri din cele două propuse: proiectul de hotărâre privind modificarea şi 
completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 84/2018 privind transmiterea unor părţi din 
imobilul situat în Şos. Pantelimon nr. 301, Sector 2 şi terenul aferent acestora, din administrarea 
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Consiliului Local Sector 2, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sector 2, în administrarea Centrului Cultural,,Mihai Eminescu” aflat sub autoritatea Consiliului 
Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti și cel de-al doilea: proiectul de hotărâre privind 
aprobarea procedurii de închiriere a spaţiilor aflate în administrarea Centrului Cultural Mihai 
Eminescu. Am dat citire celor două proiecte propuse de domnul Viceprimar. Supun la vot în 
primul rând suplimentarea cu aceste două proiecte, după care supunem la vot propunerea 
domnului Alexandru. Vă rog să votați. Domnul Alexandru înțeleg că aveți o propunere de 
suplimentare.  

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Da, vreau suplimentarea ordinei de zi cu studiul 
de oportunitate pentru  proiectul de salubritate și pentru caietul de sarcini. Este proiectul din 
ședința din 04.12.2018. 

Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Dacă-mi 
permiteți, acest proiect l-am supus atenției dumneavoastră în trei ședințe consecutive! Proiectul a 
fost respins! Au fost transmise o serie de amendamente. În urma discuțiilor avute în Consiliu, 
inclusiv de la acest pupitru, v-am transmis o invitație, pentru toți consilierii, să participați la o 
întâlnire cu consultanții externi, cei care au elaborat studiul de oportunitate și caietul de sarcini. 
Întâlnirea a avut loc alaltăieri. Din păcate au fost prezenți decât doi consilieri dintre 
dumneavoastră, parte din executiv și reprezentanții societății care a elaborat studiul de 
oportunitate și caietul de sarcini. S-au purtat discuțiile pe amendamentele propuse. O parte au fost 
transmise și în urma discuțiilor consultanții au fost de acord să facă anumite modificări în studiul 
de oportunitate și caietul de sarcini. Parte din ele se pot face în timp rezonabil și relativ scurt. Un 
alt amendament, într-adevăr, necesita o perioadă mai lungă de timp, dânșii au opinat că ar putea 
să finalizeze, pentru că sunt efectele financiare și trebuiesc refăcute calculele, undeva la sfârșitul 
lunii ianuarie. Nu mai știu ce să înțeleg! Acest proiect l-am supus aprobării dumneavoastră în trei 
ședințe consecutive, am văzut că nu este aprobat. Am zis să-l fac astfel încât să fie pe placul 
dumneavoastră. Acum se solicită o introducere pe ordinea suplimentară, deja am făcut comanda 
către consultanți de modificare. Dacă am acordul dumneavoastră, putem să reducem din 
modificările ce urmează a fi efectuate la studiul de oportunitate și caietul de sarcini și s-ar reduce 
timpul în care ne va parveni raportul și caietul de sarcini, opinez că undeva la începutul lunii 
ianuarie. La ce-am putea să renunțăm și ce ar conduce la această perioadă mai lungă de timp, 
trebuie să le transmitem o situație detaliată cu imobilele din sectorul 2, pe nivel de înălțime: P+4 
și câte persoane locuiesc acolo și imobilele mai înalte. Părerea mea e că putem să renunțăm la 
lucrul ăsta, modificările putem ulterior să le supunem aprobării Consiliului Local și să le 
efectuăm. Important este să dăm drumul la procedura de licitație. Cu cât mai repede cu atât mai 
bine! Vă mai spun: este un serviciu special și procedura de licitație va dura destul de mult. Orice 
perioadă pe care o putem scurta, din septembrie puteam demara procedura, dumneavoastră nu ați 
aprobat, asta este! Dacă am acceptul și în special să introducem cât mai curând acest proiect cu 
micile modificări pe care le-am discutat, la începutul lunii ianuarie putem să facem o ședință 
specială pentru acest lucru!  

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Sunt în 
mare de acord cu ce a spus domnul primar. Noi am semnalat niște probleme în acest studiu și în 
caietul de sarcini și până nu se corectează acele probleme nu văd de ce l-am adăuga pe ordinea de 
zi, ca să-l respingem a patra oară! E același lucru care a fost respins de trei ori, nu e aproape nici 
o modificare! Cred că este normal să așteptăm modificările pe care le vor face consultanții și să 
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discutăm pe o nouă variantă pentru a fi șanse să se voteze și să se elimine acele probleme pe care 
le-am semnalat și eu și alți colegi. Mulțumesc! O să ne abținem la propunerea de suplimentare a 
domnului Alexandru!  

Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Modificările care urmează să fie făcute nu-s modificări esențiale și nu s-a înțeles că acest contact 
cadru și documentație, este o documentație pe care cu cerințe minimale pe care operatorii și 
societățile care participă la licitație, trebuie să le îndeplinească. Nu putem și nici o procedură de 
licitație, nu pot să impui dotări maximale, pentru că atunci n-ar fi în conformitate cu legislația 
achizițiilor publice, a elimina foarte mulți competitori și a induce ideea că aceea licitație o faci cu 
dedicație, în momentul în care impui niște niveluri maximale care probabil să fie îndeplinite de 
un număr limitat de competitori. În caietul de sarcini sunt cerințele minimale pe care trebuie 
operatorii să le îndeplinească pentru a participa la licitații. Nici modificările care urmează să fie 
făcute nu sunt modificări de substanță.    

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Acest proiect a fost respins în Consiliu fără ca o 
formațiune politică, în afară de U.S.R., să depună în scris amendamente. Amendamentele pe care 
le-am depus, oricum nu au trecut. Consider că nu există o corelație între timpul trecut și aceste 
amendamente. Ele și-au urmat cursul firesc, au fost o propunere realistă, vizavi de colectarea 
selectivă care este o problemă foarte importantă, știu că este tratată ca o obligație, superficial, o 
impune Uniunea Europeană. Nu realizăm cât este de grav faptul că 360.000 de oameni aruncă 
hârtie, plastic și altele. Nu este o problemă că aceste amendamente caută o soluție realistă de 
colectare selectivă. Este o problemă esențială dacă prevede aceste clopote care sunt inutilizabile 
sau o soluție de țări civilizate. Nu este o problemă minoră în acest proiect și felul în care dăm 
acest caiet de sarcini, dacă-l vom da cu 2200 de baterii de clopote, așa se va face! Nu că ulterior o 
să vină și o să schimbe operatorul soluția. La întâlnirea de alaltăieri s-a stabilit foarte clar și 
domnul primar a fost de acord … faptul că am fost prezenți doar doi consilieri! Acum domnul 
primar cereți ca ceilalți consilieri să-și dea acordul ca aceste modificări să nu se mai facă, deși ei 
nici nu știu despre ce e vorba, n-au participat! Este redundant! 

Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În primul 
rând dânșii neparticipând și neștiind exact de amendamentul respectiv care va lungi perioada cu o 
lună jumătate, două, vă solicit dumneavoastră. Am încercat să sintetizez acel amendament. De ce 
ar dura modificarea la documentație, cam o lună probabil și știţi, că ați fost de față. 
Dumneavoastră dacă sunteți de acord, grupul consilierilor U.S.R., cu acest  lucru?  

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Acum discutăm personal pentru că n-am fost decât 
două persoane. Evident că îmi mențin observațiile făcute în ședința de marți iar faptul că există o 
situație de la reabilitările termice destul de clară, pe imobile, câte au zece etaje, câte au patru, 
consider că este relativ simplu de transmis acest centralizator. Plus că vorbim de o aproximare, nu 
e o matematică fixă, câți locuitori sunt. O lună ce au spus ei a fost acoperitor dar putem prinde 
ședința din luna ianuarie fără probleme.   

Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Mai sunt 
aproximativ 500  de blocuri cuprinse în programul de reabilitare: unele care nu s-au înscris în 
program și altele care sunt blocuri vechi care nu pot fi cuprinse în program, sau cu expertize grad 
seismic unu.                                                                                                                    
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Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: O bază de date cu câte etaje au, bănuiesc că există, că 
atâta ne interesează de acolo. Răspunsul meu este că îmi mențin observațiile făcute marți, mai 
ales că dumneavoastră le-ați transmis și în scris. 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O 
mică precizare: am fost patru consilieri la ședință: domnul Militaru a fost și pentru că nu a început 
la timp, a plecat, am fost și eu prezent și am  plecat în mijlocul unei confruntări. Dumneavoastră 
ați adus un IT-ist specialist în salubritate care să ne spună ce să facem și îi dau dreptate domnului 
Alexandru care a spus că întâlnirea era pentru consilieri nu pentru specialiști din alte părți.  

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Am cerut acceptul executivului, în scris și a fost 
aprobată. 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Atunci 
trebuia anunțată ca o întâlnire între consilieri, executiv și specialiști de la partide. Nu facem 
campanie electorală aici, am fost patru consilieri prezenți dar discuția a denaturat, nu s-a început 
la timp și a trebuit să plecăm.  

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Întâlnirea nu începuse. Cătălin a plecat înainte. 
Domnul consilier local Militaru Marian Cătălin: Am stat 45 de minute, totuși!  
Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Nu e vina nimănui că nu a început la timp!  
Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Mulțumim pentru 

interpelări! Domnul Alexandru, mențineți propunerea de introducere a acestui proiect pe ordinea 
de zi ? Putem să-i dăm citire sau în urma argumentelor îl retrageți?  

Domnul consilier local Alexandru Adrian: În urma celor prezentate de domnul primar, o să 
retrag propunerea! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Apreciem și vă 
mulțumesc mult domnul Alexandru!  

Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Mă adresez 
tuturor consilierilor: mențin solicitarea către consultanți pentru amendamentul care modifică și 
prelungește perioada de finalizare. 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Și care elimină soluția cu clopotele! 
Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti:  Nu are 

nici o legătură! Există în absolut toată documentația, pe care presupun că ați lecturat-o, ne 
îndreptăm spre principiile din legislație  și contează cel mai mult indicatorii de performanță. 
Indicatori de performanță pe care operatorul care presta acest serviciu este obligat și în contract și 
prin documentația pe cate i-o vom pune la dispoziție, să îi respecte. Productivitatea muncii lui 
este strict legată de organizarea interioară. El are indicatori clari și stricți pe care trebuie să-i 
respecte. Faptul că îi respectă cu 40 de aspiratore, 50 sau 100, noi solicităm 40 minim. Ei să-mi 
prezinte în momentul în care participă documentația pe care ne-o transmit, minim. Că ei vor avea 
50 sau 200, e treaba lor. Asta înseamnă productivitatea muncii lor.  

 Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Vă întreb încă o dată dacă în caietul de sarcini sunt 
menționate 2200 de baterii, el va putea ulterior să ignore această prevedere, să nu pună nici un 
clopot?  Cum va face chestia asta atâta vreme cât este specificat în caietul de sarcini? A, că va 
pune 5000 în loc de 2200, că spuneți că este minimal, dar tot clopote va pune, nu va pune altceva, 
dacă noi cerem această modificare!  
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Se supune la vot Suplimentarea Ordinii de zi cu două proiecte de hotărâre, punctele 14 şi 
15, propuse în cadrul şedinţei de domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2, 
respectiv de domnul consilier local Costache Jean şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 
cu următorul cvorum: DA - 19, NU - 0, ABŢ – 4, NU VOTEAZĂ – 2 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Bughiu Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu 
Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei 
Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

 ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 

Aleksandra 
NU VOTEAZĂ: Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion 
 
 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Propun la vot 

ordinea de zi cu cele două proiecte votate mai devreme! 
Se supune la vot Ordinea de zi nr. 5516/10.12.2018 completată şi aprobată de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 19, NU - 4, ABŢ – 1, NU VOTEAZĂ – 1 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu,  Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Boblea Ion, Costache Jean, Iliescu Constantin 
Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert 
Alexandru, Metehău Andrei George  

ÎMPOTRIVĂ: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 
Aleksandra  

ABŢINERE: Beldeanu Augustin Lucian 
NU VOTEAZĂ: Bughiu Iolanda Luminiţa 
Domnul consilier local Alexandru Adrian:O întrebare pentru doamna Niță! s-a votat ordinea 

de zi, U.S.R.ul a votat împotrivă! De data asta s-au respectat prevederile legale pentru 
organizarea acestei ședințe extraordinare? Să nu-mi spuneți că-mi răspundeți în scris că răspunsul 
e simplu! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ședința a fost 
convocată în conformitate cu Legea nr.215 a Administrației Publice Locale.  

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Și proiectele când le-am primit?  
Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Proiectele urgente au 

fost justificate cu acest atribut al lor și comunicate la momentul în care au fost predate de 
inițiator.  

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Și cele cinci proiecte de pe ordinea de zi le-am 
primit în termenul legal.  

Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Le-ați primit! 



8 
 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Un foarte scurt istoric: în ședința din 29.09.2018 au 
fost două proiecte paralele. Proiectul propus de domnul Primar în vederea organizării licitației 
care a fost respins. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Bănuiesc că vă 
referiți la ședința din 4 decembrie nu din 29 septembrie!  

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Nu, nu, din 29.09. atunci s-au inițiat două proiecte 
paralele pe salubrizare. În momentul de față noi avem de aprobat proiectul în vederea licitației, 
care a fost ulterior respins și proiecte mai micuțe propuse de domnul Viceprimar care urmăresc să 
îmbunătățească actualul contract cu Supercom-ul, este o situație relativ neobișnuită. În ședința de 
astăzi avem pe lângă cel din 29.09. care a fost atunci aprobat, încă trei proiecte care șlefuiesc 
contractul declarat prin instanță a fi prelungit ilegal cu Supercom-ul. Nu înțeleg ce facem! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Domnul Chiricuță, 
interpelarea dumneavoastră e la punctul doi de pe ordinea de zi? 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Da, doi, trei și patru! 
 
Se supune la vot Procesul – verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Sectorului 2 

al Municipiului Bucureşti din data de 04.12.2018 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 
următorul cvorum: DA - 20, NU - 0, ABŢ – 2, NU VOTEAZĂ - 3 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Bughiu Iolanda 
Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu 
Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Alexandru Adrian, Riesch Antheia Aleksandra 
NU VOTEAZĂ: Boblea Ion, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina 
 
Este prezentat punctul nr. 2, proiectul de hotărâre privind implementarea unor măsuri în 

domeniul asigurării finanţării pentru realizarea activităţilor de salubrizare pe raza Sectorului 2 
al Municipiului Bucureşti şi pentru aprobarea Actului Adiţional nr. 62/2018 la Contractul de 
achiziţie a serviciului de Salubritate în Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti nr. 1128/25.10.1999, 
cu modificările şi completările ulterioare 

 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Sunt 

două amendamente, le-am formulat acum cu doamna Secretar și dânsa o să vi le citească. 
Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Având în vedere că 

așa cum ați găsit pe ordinea de zi se prorogă termenul de implementare a acestei proceduri de 
instituire a taxei de habitat, în mod corelativ trebuie stabilit și în cuprinsul actului adițional și 
anume la Art. 6 alin. 7, acesta va avea următoarea formulare: Tarifele aferente gestiunii SMID a 
deşeurilor menajere şi similare vor fi stabilite și intră în vigoare până la data instituirii şi intrării 
în vigoare după data aplicării și intrării în vigoare a taxei de habitat cu destinaţia specială de 
salubrizare, pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. În mod corelativ la Art.24, astfel cum 
el a fost modificat art. 24 din contract, alin. 3 se modifică: Prezentul Act Adițional produce efecte 
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depline intre părți si este deplin opozabil ulterior instituirii şi intrării în vigoare a taxei de 
habitat cu destinaţia specială de salubrizare, iar alin. 5 din același articol are invocat:  Prezentul 
Act Adițional produce efecte depline pentru viitor, ulterior instituirii şi intrării în vigoare a taxei 
de habitat cu destinaţia specială de salubrizare . Restul dispozițiilor rămân în vigoare! Este vorba 
de fapt de un amendament cu privire la conținutul cadru al  acestui act adițional. Pe cale de 
consecință, al doilea amendament vizează eliminarea anexei unu care cuprindea un nivel al 
tarifelor, dar ele urmează să intre în vigoare mai târziu și stabilite, iar anexa doi la acest act 
adițional devine anexa unu. Practic se elimină anexa unu cu un cuantum al taxelor, se 
reformulează în mod corespunzător articolele care fac referire la această anexă și restul 
dispozițiilor rămân aplicabile. Vă mulțumesc!  

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Acum 
o să-i răspund domnului Chiricuță: nu au fost două proiecte paralele! Proiectul domnului primar 
se referă, în mare, la alegerea unui partener care să facă curățenie în sectorul 2, iar proiectul meu 
se referă la cum facem curățenie în sectorul 2, până la licitație și după licitație, inclusiv caracterul 
de urgență al acestei ședințe este dat de Ordonanța 74 care ne obligă ca de la 01.01. 2019 să 
adoptăm anumite modificări. Ei nu ne spun dacă avem sau nu cu cine facem curat, cu ce operator, 
dacă avem sau nu licitație. Ne obligă ca de la 1 ianuarie să luăm niște măsuri. Nu putem să 
așteptăm să se întâmple licitația. Poate să fie pese o lună, două, trei sau peste un an. Nu pot să nu 
aplic legea așteptând să aleg firma pe care o dorește partidul meu. Văd că este o mare preocupare 
cu cine facem curat! Noi trebuie să fim preocupați cum facem curat, să respectăm legea. Este cel 
mai important lucru: un contract care să fie respectat! Cu oricine ar fi! Nu mă interesează firma, 
numele patronului, nu ar trebui să fie treaba noastră. Ar trebui să fie treaba noastră cum se face 
curat și dacă se respectă acel contract și dacă se respectă legea în acest sector și în acest domeniu, 
începând  cu 1 ianuarie cum prevede Ordonanța 74. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Vă mulțumesc! 
Domnul Chiricuță consider că vi s-a răspuns la întrebare! 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Cu mențiunea că nu se dorește prin proiectul 
domnului primar neapărat altă firmă, ci prin caietul de sarcini este și metoda care diferă 
substanțial de metoda pe care noi am votat-o în septembrie. Astea sunt problemele. Adică 
procedurile, de exemplu de colectare selectivă, noi în septembrie am votat soluția cu clopotele pe 
care dumneavoastră domnule Popescu ați atacat-o vehement, deși era propusă de dumneavoastră 
și votată. E paradoxal . 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu am 
spus că nu avem identificate 2048 de puncte unde să se facă colectarea selectivă. Nu avem fizic și 
este neserios să căutăm un partener care să facă colectarea selectivă în acele puncte, pe care noi 
nu le avem!  

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Da, dar prin proiectul din septembrie ați impus 
soluția cu clopotele!  

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Unde 
am impus soluția cu clopotele? 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Prin proiectul  care s-a votat, acela de 15-16 pagini. 
Acolo spune clar că soluția este cu clopote. N-ați spus câte, e adevărat.  

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Să-l 
mai citim o dată dar deocamdată să ne concentrăm pe punctele de pe ordinea de zi . 
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Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Vă mulțumesc! 
Propun la vot în primul rând amendamentul........ 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Atunci concret, spune așa în proiectul din septembrie: 
baterii de tip iglu de 300 de litri. Vorbim de un proiect care va costa un miliard și jumătate! 
Suntem aici să facem ceva în folosul cetățenilor! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Haideți să fim mai 
eficienți! Propun la vot amendamentul căruia i s-a dat citire mai devreme.  

Se supun la vot Amendamentele Viceprimarului Sectorului 2 înregistrate la Cabinet 
Secretar sub nr. 5626/13.12.2018, la punctul 2, proiectul de hotărâre privind implementarea 
unor măsuri în domeniul asigurării finanţării pentru realizarea activităţilor de salubrizare pe 
raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi pentru aprobarea Actului Adiţional nr. 62/2018 la 
Contractul de achiziţie a serviciului de Salubritate în Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti nr. 
1128/25.10.1999, cu modificările şi completările ulteioare, şi aprobate de către Consiliul Local 
Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 20, NU - 0, ABŢ – 4, NU VOTEAZĂ– 1 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu,  Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Boblea Ion, Bughiu Iolanda Luminiţa, Costache 
Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, 
Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George   

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 

Aleksandra 
NU VOTEAZĂ: Beldeanu Augustin Lucian 
Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă: Propun să votăm 

întregul proiect de la punctul doicu amendamentul care a trecut . 
Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Încă o precizare: vorbim de un sistem mafiot 

organizat în această colectare a deșeurilor. Faptul că acest proiect nu trece de trei luni de zile, 
pentru a se organiza o licitație, fără să se facă nici o observație în scris și faptul că persoane din 
grupul P.S.D. votează împotriva proiectului propriului primar, este de o gravitate foarte mare. 

 
Se supune la vot punctul nr. 2, proiectul de hotărâre privind implementarea unor măsuri în 

domeniul asigurării finanţării pentru realizarea activităţilor de salubrizare pe raza Sectorului 2 
al Municipiului Bucureşti şi pentru aprobarea Actului Adiţional nr. 62/2018 la Contractul de 
achiziţie a serviciului de Salubritate în Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti nr. 1128/25.10.1999, 
cu modificările şi completările ulteioare, şi aprobat cu amendamentele nr. 5537/11.12.2018, 
respectiv nr. 5626/13.12.2018 de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 19, NU 
- 4, ABŢ – 0, NU VOTEAZĂ - 2 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Popescu Dan-Cristian, 
Zaharia Răzvan Cristian, Boblea Ion, Bughiu Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin 
Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert 
Alexandru, Metehău Andrei George 
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ÎMPOTRIVĂ: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 
Aleksandra 

ABŢINERE: - 
NU VOTEAZĂ: Miclea Niculina, Beldeanu Augustin Lucian 
 
 Este prezentat punctul nr. 3, proiectul de hotărâre privind aprobarea cuantumului taxei 

de habitat cu destinaţia specială de salubrizare, pentru anul 2019, în Sectorul 2 al Municipiului 
București 

 
 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian, preşedinte de şedinţă:Avizul 

comisiilor: buget finanțe - favorabil, ecologie – favorabil, juridică – nefavorabil, transparență – 
favorabil. Știu că este o ședință extraordinară dar aș vrea pentru suportul și înțelegerea colegilor 
să știm și avizul comisiilor.  

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Avem două amendamente! 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nivelul taxei și al subvenției, împreună cu regulamentul de aplicare a acesteia începând cu întâi 
martie, vor intra în dezbatere publică. Cred că cel mai bine este ca aceste amendamente să intre în 
acest proces de dezbatere publică. Nu e atât de corect să amendăm proiectul. El chiar dacă îl 
votăm astăzi e o propunere care intră în dezbatere publică și în 45 de zile lucrătoare vom primi 
foarte multe opinii. E cum ar fi o furare de start pentru dezbaterea publică. Puteți să le depuneți 
dar cred că e mai bine să ascultăm tot ce spune opinia publică, iar la finalul dezbaterii publice 
vom vota final și nivelul taxei și regulamentul și eventuala subvenție, așa cum scrie în articolul 3 
din prezentul punct. Aș ține amendamentele. Este posibil ca o parte dintre ele să se regăsească în 
forma finală. 

  Domnul consilier local Alexandru Adrian: Aș fi vrut să discutăm aceste amendamente la 
comisie. Să se înțeleagă mai bine, dar din cauza unor probleme personale n-am putut să ajung. De 
asta fac apel să primim proiectele din timp, să apucăm să discutăm cum trebuie! La art.I se 
propune cuantumul taxei de habitat în sumă de 159 lei pe an de persoană. La pagina 14 din 
proiect este prevăzut calculul. Am semnalat niște erori și refăcând calculul ajunge la 100 de lei. 
Vă citesc calculul: potrivit datelor din proiect, în prezent sunt 374 mii de locuitori din care 274 
mii plătesc tariful. În concluzie 100 mii nu plătesc tariful actual! Suma colectată este de 274 mii 
ori 7,11 lei, fără T.V.A., adică 1 952 740lei/ lună. Dacă toți locuitorii vor plăti taxa, atunci suma 
pe care ar trebui să o plătească  ar fi de 5,21 lei/ persoană/ lună. Este firesc dacă plătesc mai mulți 
prețul să fie mai mic! Dacă aplicăm la valoarea 5,21 lei / lună, indicele de consum menționat în 
proiect, în anexă, de 146,78% rezultă o valoare de 7, 65 lei/persoană / lună. Aș face o precizare: 
n-am văzut în contractul din 1999 să fie menționat undeva că trebuie să aplice indicele de 
consum. În proiectul care este supus spre aprobare, se află o cantitate de deșeuri generată de 0,9 
kg/persoană/zi, această valoare este precizată în master plan, care la data redactării proiectului nu 
este aprobat de primăria capitalei, astfel că valoarea de 0,9 nu are nici o bază legală. Potrivit 
Hotărârii de Consiliu 179/2017, când am aprobat noi prima dată studiul, este precizată o cantitate 
de 0, 69 kg/ persoană/ zi, astfel încât contribuția la o economie circulară este de doar 
0,62lei/persoană/lună nu de 0,81 lei. În concluzie, în total avem 7,65 lei+ 0,62 valoarea taxei să 
fie 8,27 lei/persoană/ lună și nu 13,23 lei/persoană/lună cum s-a calculat acum. 8,27 ori 12 luni, 
înseamnă 99,26 lei, rotunjit ajungem la valoarea de 100 de lei. Mai e un aspect, adaugă că fiind 
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vorba de o taxă de habitat, la această valoare, ca de altfel nici la valoarea de 5, 21 lei nu se 
calculează T.V.A. Primăria nu are bază legală să colecteze T.V.A. în taxa de habitat, așa cum nu 
colectează T.V.A. nici la încasarea taxei de impozit pe proprietate. Dacă vă uitați în calcul s-a 
făcut la valoarea de 7,11 plus T.V.A. În loc de 159 lei să fie 100.  

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Le iau 
pe rând: T.V.A.-ul, astăzi se plătește în baza unui tarif aprobat de Primăria Capitalei de 7,11 lei la 
care se adaugă T.V.A.-ul pentru că firmele adaugă T.V.A-ul. Ei plătesc acest T.V.A., taxei pe 
care o luăm noi nu i se poate adăuga T.V.A., dar ea include un cost. Taxa, pentru cine nu știe și-
mi cer scuze pentru cine știe, reprezintă costul unei contraprestații. Acea prestație are un cost 
calculat în funcție de prețurile de pe piață. 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: De acord cu dumneavoastră dar calculul s-a făcut 
nu de la 7,11 lei. Noi plătim tarif către un operator. 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Dacă 
am plăti un O.N.G. am plăti fără T.V.A., dar sunt firma care fac! 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: T.V.A. încasează statul!  
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu nu 

trebuie să-l încasez ca să-l dau unei firme? Cum să le spun? îți dau factură fără T.V.A.!  
Domnul consilier local Alexandru Adrian: Dumneavoastră vi se pare normal calculul care s-

a făcut? 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Personal nu, dar așa e legea! 
Domnul consilier local Alexandru Adrian: Nu, dar calculul. Dacă ne uităm la pagina 14 din 

proiect, calculul nu s-a făcut la valoarea netă, s-a făcut la valoare plus T.V.A.. 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Am 

ținut minte tot ce ați spus. Acel calcul se referă la o suprataxă de 30 lei/tonă, taxa pe economia 
circulară, pe care a impus-o guvernul. Eu trebuie să o încasez de la producătorii de gunoi și să 
ajungă până la depozit. 30 lei / tonă au fost împărțiți pe lună pe persoană în funcție de niște indici 
publici pe care îi avem, nu sunt inventați de noi: densitatea gunoiului și greutatea pe care o 
produce un om pe an, împărțit la numărul de zile. E un calcul pe care l-a făcut departamentul de 
specialitate de la noi. 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Acei 30 lei/tonă este vorba la contribuția la 
economia circulară. Eu nu vorbeam de acest lucru! La primul pas, valoarea tarif colectare deșeuri 
menajere 7,11 lei fără T.V.A., respectiv 8,46 lei și când s-a făcut la valoarea actualizată tarif 
colectare deșeuri menajere, s-a înmulțit 8,46 cu indicele de 146 %. Nu trebuia să se aplice la 
valoarea netă.  

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti:  Și  
T.V.A.ul cine în plătește? O să ne facă firma factura respectivă. E același lucru: dacă împarți și 
înmulțești cu indicele, iese la fel. 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Dacă aplicăm indicele la o valoare care include 
T.V.A., evident că obținem în final o valoare mai mare, pe care trebuie să o plătească cetățenii. 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti:  
Înmulțirea pot să o faci cu T.V.A. ul și după cu indicele sau cu indicele și după aceea cu 
T.V.A.ul. este același lucru. Este comutativă. 
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 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Acest indice de majorare e prevăzut undeva în 
contractul din 1999 să se aplice? Indicele de consum! 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti:  Nu 
am avut contract pe gunoi menajer. Este un tarif care din 2007 nu a fost modificat și din această 
cauză au scăzut serviciile, pentru că dacă dai același pe un serviciu, în condițiile în care toate 
prețurile cresc, calitatea serviciului scade și vedem pe stradă foarte mult gunoi menajer. Ce ați 
spus dumneavoastră că doar 274 mii de persoane plătesc și că în mod real se încasează 5 lei și 
ceva pentru fiecare persoană,asta generează situația actuală, străzi pline de gunoi. Asta vrem noi 
să remediem! Dacă am pleca de la 5 lei am fi în aceeași situație. Am avea aceleași servicii 
proaste. Dacă credeți că putem avea aceleași servicii, de calitate, plătind o sumă fixă pe an, în 
condițiile în care prețurile cresc, nu se poate. Viața ne-a arătat că în fiecare an ne-am încăpățânat 
să fim populiști și să spunem că prețul din 2007 poate fi multiplicat în fiecare an, serviciile au 
început să scadă în fiecare an și am ajuns astăzi când suntem sufocați de grămezi de gunoaie la 
fiecare stâlp. Vreți să continuăm la fl, hai să luăm 5 lei sau 3 lei. 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Sunt de acord cu dumneavoastră. Hai să facem 
acest calcul nu repede, cu o zi înainte, ci să-l discutăm nu aici. 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti:  V-am 
spus, calculul acesta intră în dezbatere publică, timp de 45 de zile lucrătoare, deci avem mai mult 
de două luni și avem tot timpul să le recalculăm de mai mult ori. Este un calcul făcut de 
departamentul de specialitate din primărie. Altă bază de discuție nu am avut decât taxa din 2007 
multiplicată cu indicii publici dați de I.N.S.. N-am pus nimic luat din alt studiu. Indicii publici, 
tariful public de atunci, l-am multiplicat, am adăugat T.V.A. ul, pentru că, repet, banii ăștia ajung 
în  circuitul economic și trebuie să aibă T.V.A. pentru că sunt niște servicii care vor fi facturate 
așa, chiar dacă noi nu deducem T.V.A. ul. Asta e! Firma îl plătește mai departe.  

 
Se supune la vot Amendamentul nr.1 formulat de domnul consilier local Alexandru Adrian, 

la punctul 3, proiectul de hotărâre privind aprobarea cuantumului taxei de habitat cu destinaţia 
specială de salubrizare, pentru anul 2019, în Sectorul 2 al Municipiului București şi respins de 
către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 4, NU - 6, ABŢ – 13, NU VOTEAZĂ – 2 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 

Aleksandra  
ÎMPOTRIVĂ: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Dinu Alexandru, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Miclea Niculina, Zaharia Răzvan Cristian 
ABŢINERE: Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin Constantin, Feroiu Dumitru Silviu, 

Popescu Dan-Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Costache Jean, Iliescu Constantin 
Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău 
Andrei George 

NU VOTEAZĂ: Radu Gheorghe, Bughiu Iolanda Luminiţa 
 
 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Domnule Alexandru 

Adrian puteți să dați citire celui de al doilea amendament. 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Și încă 

o precizare! 
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Domnul consilier local Alexandru Adrian: Haideți să le luăm pe rând! 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu am 

actualizat tariful, noi am avut un reper acest tarif, pentru a da o valoare acestui tarif, am plecat de 
la tarif și am ajuns la o taxă, apropo și de cei care spun că e o taxă nouă, nu, este un alt mod de a 
încasa banii, astăzi în acest lanț, producătorul de gunoi, firmă și depozit, primăria nu există. Toată 
lumea înjură primăria și spune că primăria nu face curat, nu am cum să fac curat dacă nu intru în 
mijlocul acestui lanț, între producător și firmă, pentru a avea control și pe ce bani se strâng și cum 
face firma curat; atunci o să fim și noi vinovați în sfârșit, dacă este ceva rău, până acum suntem 
vinovați doar că nu dăm amenzi, atâta tot, nu avem alt mijloc prin care să intervenim, într-un 
contract privat, unde 100.000 de cetățeni nu au contract, într-un mod sau altul nu plătesc 
contravaloarea serviciului! 

  Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Supun la vot primul 
amendament al domnului Alexandru. Amendamentul domnului Alexandru căruia i-am dat citire 
mai devreme. Amendamentul a picat cu 4 voturi pentru, 6 împotrivă și 13 abțineri. Domnule 
Alexandru, puteți să dați citire celui de al doilea amendament. 

  Domnul consilier local Alexandru Adrian: La articolul 2 se precizează pentru anul 2019, se 
aprobă o subvenționare din bugetul local al Sectorului 2 al Municipiului București a sumei de 30 
de lei pe persoană pe an. Nu am văzut nicăieri, explicația de ce nu 40 sau 50 valoarea acestei 
subvenții și atunci am propus pe calcul aferent de la amendamentul anterior unde era 100 de lei, 
am propus nefiind argumentată subvenția, am propus subvenția să fie de 100 de lei pe calculul pe 
care vi l-am prezentat mai devreme, având în vedere ca să nu mai politizăm, doi parteneri, unul a 
propus taxă 0 la gunoi, unul a promis că va scuti cetățenii de taxa pentru ridicarea gunoiului 
menajer și asta a fost o promisiune în campanie și atunci am zis, contez pe sprijinul colegilor de 
la cele două formațiuni să voteze acest amendament, adică în loc de 30 de lei, subvenția să fie de 
100 de lei de persoană pe an.  

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Să supunem la vot 
amendamentul domnului Alexandru! 

Domnul consilier local Militaru Marian Cătălin: O să propună și PMP taxă zero, subvenție 
totală. 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vreau 
să răspund la cele două luări de poziție, într-adevăr în campania electorală și eu am propus taxă 
zero și domnul Primar…și nu am avut dreptate, mi-am dat seama ulterior că nu putem 
subvenționa pe cineva doar că este cetățean. Sunt de acord să introducem o subvenție acum, 
pentru că este o trecere de la 8 lei, la 13 lei și sunt de acord cu o subvenție și am avut ca bază acea 
taxă pentru economia circulară de 30 de lei, dar aș vrea ca această subvenție să fie menținută și 
mărită doar pentru cei care fac colectare selectivă, nu pentru oricine, doar că este cetățean, mai 
mult pentru cei care nu fac, o să propun majorarea taxei, așa cum spune legea cu 50%. Cred că 
trebuie să subvenționăm munca, pe cei care fac ceva, nu pe oricine, doar că este cetățean, pentru 
că nu există gratis decât într-un discurs populist. Am greșit, am corectat, gratis înseamnă că luăm 
tot bani publici, tot de la cetățeni și îi plătim, cred că trebuie să subvenționăm doar pe cei care fac 
efort, care depun o muncă pentru comunitate, care fac colectarea selectivă; este posibil ca cineva 
să nu vrea să facă, că timpul lui este mult mai scump și să spună că vrea să plătească o suprataxă 
pentru că eu sunt un avocat care câștigă câteva sute de euro pe oră și ora mea este foarte scumpă 
și prefer să îți dau 10 lei în plus, să angajezi tu un om în plus la o primărie sau la o firmă și pe cei 
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care depun acest efort să îi răsplătim printr-o subvenție care poate merge și până la sută la sută. 
Asta vreau să facem și cred că este modul corect prin care să aplicăm această subvenție, nu să 
dăm o subvenție electorală pentru a primi voturi ieftine. 

 Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinel: Și aici putem să rezolvăm și problema 
domnului Chiricuță, deci rezolvăm o mare problemă cu…, selectiv, gunoiul va fi colectat selectiv, 
rezolvăm și această problemă. 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Vă rog să explicați, domnule Popescu câtă vreme nu 
există infrastructura de colectare, cum pot eu să amendez cetățenii, cum pot eu să îi pun să 
plătească cu 50%, când ei nu au unde să colecteze, deci este absolut comic, treaba asta arată ca și 
cum, eu am o dorință de a da bani la Supercom la nesfârșit, deci după ce că măresc taxa îi mai 
dau și o subvenție și îi mai dau 50% că cetățeanul nu a colectat. Cum colectează, unde colectează 
cetățeanul selectiv și de unde știu că acel cetățean colectează și altul nu colectează, pentru că aici 
vorbim de un paușal, aici vorbim că toți locuitorii sectorului vor plăti cu 50% mai mult pentru că 
nu s-a realizat, 2 indicatori: 20% colectare selectivă din care minim 50% să fie utilizabili; sunt 2 
condiții care trebuie îndeplinite simultan pentru a nu se aplica această suprataxă, cum va fi 
concret realizată chestia aceasta în 2 luni de zile, că spuneți că de la 1 martie începem să plătim 
această suprataxă! 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu am 
spus acest lucru, atunci când vom avea capacitatea de a oferi locuitorilor infrastructura pentru 
colectarea selectivă, să începem să diferențiem subvenția, să o mărim până la sută la sută pentru 
cei care fac ceva și să o scoatem, chiar să punem o suprataxă pentru cei care nu fac. Dacă nu o să 
începem să abordăm acest subiect serios, doar în registru de campanie electorală, să le spunem ce 
face partidul nostru, nu o să ajungem nici în acel moment în care să avem infrastructură, nu se 
poate face peste noapte, trebuie să începem, prima oară să obișnuim oamenii, că este un serviciu 
care trebuie plătit, nu este dator nimeni ca să plătească pentru gunoiul tău, noi subvenționăm, 
propunerea de subvenție v-am spus, a fost pentru a ameliora acea trecere de la opt la treisprezece, 
să nu fie foarte bruscă, dar pe termen lung modul în care, dacă va ține de mine o să fac acest 
lucru, va fi să subvenționez munca, pe cei care fac un efort pentru comunitate, atât. 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: În concluzie, subvenția de 30 de lei, că nu am 
înțeles cum s-a calculat, ați ales-o din valoarea……. 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este o 
propunere cu care intrăm în dezbatere publică, este posibil ca în 2 luni de zile să fie, nu știu 
35%.... 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Dar cum s-a calculat, că eu am propus această 
subvenție, doar pentru 2019, până reglăm anumite lucruri… 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Taxa 
pe care o votăm astăzi se referă doar la cele zece luni din 2019, 1 martie și 31 decembrie, o taxă 
este valabilă 1 an, valoarea unei taxe, pentru că e posibil ca în 2020, să devină salariul minim, nu 
știu 3000 lei, s-au să devină carburanții 10 lei litrul, nu știu, este posibil ca aceste valori să îmi 
urce cuantumul taxei, sau să scadă dacă o să fie creștere economică și o să scadă prețurile, 
doamne ajută, o să avem o taxă auto. 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Tocmai de aceea v-am propus având în vedere că 
o taxă este pe un an întreg, se preconizează să intre de la 1 martie, eu am propus această subvenție 
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să fie valabilă, de 100 de lei, doar în 2019 până se reglează niște lucruri, până reglăm și până se 
face licitația, ne rezolvăm, că aceea era prioritate zero…. 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 
are legătură legislația cu taxa și după aceea va trebui să fie taxă, după licitație!  

 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Cel de al doilea 
amendament a picat! Supun la vot întregul proiect fără cele două amendamente, așa cum a fost 
propus inițial! Proiectul a trecut! 

 
Se supune la vot Amendamentul nr. 2 formulat de domnul consilier local Alexandru 

Adrian, la punctul 3, proiectul de hotărâre privind aprobarea cuantumului taxei de habitat cu 
destinaţia specială de salubrizare, pentru anul 2019, în Sectorul 2 al Municipiului București şi 
respins de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 4, NU - 2, ABŢ – 18, NU 
VOTEAZĂ – 1 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 

Aleksandra  
ÎMPOTRIVĂ: Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian 
ABŢINERE: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu 

Cătălin Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea 
Niculina, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu Iolanda Luminiţa, Costache Jean, 
Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Andrei Robert 
Alexandru, Metehău Andrei George 

NU VOTEAZĂ: Stanciu Ion 
 
 Se supune la vot punctul nr. 3, proiectul de hotărâre privind aprobarea cuantumului 

taxei de habitat cu destinaţia specială de salubrizare, pentru anul 2019, în Sectorul 2 al 
Municipiului București, şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 21, 
NU - 4, ABŢ – 0, NU VOTEAZĂ - 0 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu,  Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu 
Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, 
Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 
Aleksandra 

ABŢINERE: - 
NU VOTEAZĂ: - 

 
Este prezentat punctul nr. 4, proiectul de hotărâre privind prorogarea unui termen 
 
Domnul consilier local Costache Jean: Comisia de buget finanțe aviz favorabil! 
Doamna consilier local Constantin Angela: Comisia de ecologie aviz favorabil!

 Doamna consilier local Riesch Antheia Aleksandra: Comisia juridică aviz nefavorabil! 
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Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Comisia de transparență aviz favorabil!  

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Avem și aici un amendament. Depun următorul 
amendament la proiectul de proorogare termeni și stabilire măsuri tranzitorii aferente contribuției 
pentru economia circulară. Se referă la primele 2 articole, articolul 1, se aprobă proorogarea 
termenului prevăzut la punctul 1 din regulamentul pentru colectarea și administrarea taxei de 
habitat aprobat prin Hotărârea de consiliu numărul 392/04.12., până la data de 1 ianuarie al anului 
următor datei la care se va încheia noul contract de gestiune delegată a serviciului de salubrizare, 
atribuit în urma unei licitații publice. Şi articolul 2 cu caracter tranzitoriu până la data intrării în 
vigoare a taxei de habitat, operatorul de salubrizare va include contribuția pentru economia 
circulară în condițiile OUG nr. 74/2018, pentru completarea și modificarea Legii nr. 2011/2011, 
privind regimul deșeurilor, a Legii nr 249/2015, privind modalitatea de gestionare a ambalajelor 
și gestionare a ambalajelor și a OUG nr. 196/2005 privind fondul pentru mediu în cuantum de 
0,62 lei/persoană pe lună, iar pentru persoanele juridice, 30 de lei pe tonă, sau 10 lei pe metru cub 
la stabilirea contravalorii prestațiilor în beneficiul utilizatorului serviciilor de salubrizare. 
Motivare: este mai ușor de gestionat o taxă introdusă pentru un an calendaristic întreg în urma 
unei pregătiri corespunzătoare nu se justifică să modificăm situația existentă la organizarea 
licitației, cu atât mai mult cu cât organizarea licitației ne-a fost impusă prin hotărâre 
judecătorească.   

 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Vă mulțumesc, dacă 
nu mai sunt alte interpelări, voi supune la vot acest amendament cu cele două articole spre 
modificare. 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Așa 
cum am zis și mai devreme trebuie să facem curățenie în sector și să aplicăm legislația în vigoare 
cât mai repede, nu putem să o legăm de selecția unui partener pe care nu știu, cineva își dorește 
un anumit partener, să ne zică și numele ca să facem contractul direct, preocuparea noastră este să 
facem curățenie în Sectorul 2 și să aplicăm legea, atât. Nu putem amâna introducerea unei taxe 
care va conduce la curățenia în Sectorul 2, de o licitație, nu are nicio legătură, ne dorim cu toții o 
licitație cât mai repede, pentru că așa a decis instanța, dar nu putem amâna curățenia legând-o de 
o dată pe care nu o cunoaștem, poate să fie 1 ianuarie 2020, sau mai repede, sau mai târziu, nu 
știm! 

  Domnul consilier local Alexandru Adrian: Precizez, că la articolul 2 se precizează valoarea 
0,62 lei per persoană pe lună, pe baza calculelor pe care le-am prezentat. 
          Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Domnul Drug, spuneți, apropo de calculul 0,81 lei, cum am ajuns, este o împărțire a taxei de 30 
lei pe tonă, la gunoiul pe care îl face în medie un cetățean și la densitatea respectivă. 
         Domnul consilier local Alexandru Adrian: Nu vorbesc de persoane juridice, acolo este clar, 
au de ales între 10 lei pe metru cub, sau 30 de lei pe tonă. 
          Domnul Drug Corneliu, Director Executiv Direcţia Servicii Publice: Păi nu și la persoane 
fizice…… 
           Domnul consilier local Alexandru Adrian: Eu vorbesc de persoane fizice, 0,62 lei de 
persoană pe an! 
           Domnul Drug Corneliu, Director Executiv Direcţia Servicii Publice: La persoane fizice s-a 
luat în calcul cât gunoi produce o persoană …  
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           Domnul consilier local Alexandru Adrian: Și valoarea, vă rog să o precizați! 
           Domnul Drug Corneliu, Director Executiv Direcţia Servicii Publice: 0,9.     
           Domnul consilier local Alexandru Adrian: Cine a stabilit această valoare, unde s-a aprobat 
această valoare?  Noi am aprobat 0,67, într-o hotărâre de consiliu. 
         Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: A 
aprobat-o viața domnule Alexandru! 
         Domnul consilier local Alexandru Adrian: Cum ați ajuns la această valoare de 0,9. 
         Domnul Drug Corneliu, Director Executiv Direcţia Servicii Publice: A fost luată din master 
planul care era…. 
         Domnul consilier local Alexandru Adrian: Încă nu este aprobat domnule director! 
         Domnul Drug Corneliu, Director Executiv Direcţia Servicii Publice: Am înțeles domnule 
consilier așa a fost luată, m-ați întrebat de unde am luat-o, de acolo am      luat-o! 
         Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Domnule consilier, nu putem decide noi într-o hotărâre de consiliu cât gunoi produce un om, e o 
dată publică! 
         Domnul consilier local Alexandru Adrian: Noi am aprobat aici un studiu care era precizat, 
0,67, nu 0,9. 
         Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Noi nu 
putem aproba în consiliu cât gunoi produce un om, o persoană în medie pe an. 
         Domnul consilier local Alexandru Adrian: Ba da, avem un studiu aprobat de acest consiliu, 
în care se precizează, 0,67, altă valoare, noi am aprobat studiul, este firmă abilitată care a făcut un 
studiu….. 
         Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Haideți să aprobăm că face 100 g pe zi, ca să fie mai ieftin! Avem un departament de specialitate 
care a utilizat datele publice pe care le avem.  
         Domnul consilier local Alexandru Adrian: Noi am plătit un studiu, o firmă abilitată care să 
ne prezinte niște date reale, le-am aprobat printr-o hotărâre de consiliu! 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 
studiu sunt datele din PNGD, care este un studiu la nivel național.  

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Nu, ei au făcut la nivel de ……… 
 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este 

la nivel național, Bucureștiul are o medie mai mare decât naționalul, din păcate, ar trebui să avem 
mai puțin, la țară se produce mai puțin gunoi, decât în București. 

  Domnul consilier local Alexandru Adrian: Deci studiul pe care l-am aprobat noi în 
noiembrie 2017, nu a fost pentru locuitorii Sectorului 2? 

  Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Erau 
date din PNGD! 

   Domnul consilier local Alexandru Adrian: Încă o dată vă întreb, studiul pe care l-am 
aprobat noi în noiembrie 2017, nu era pentru cetățenii Sectorului 2? 

   Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 
putem aproba noi cât gunoi face cetățeanul, ar fi bine, dar este o variabilă independentă de ceea 
ce aprobăm noi! 

   Domnul consilier local Alexandru Adrian: Eu știu că am aprobat un studiu….. 
 



19 
 

Se supune la vot Amendamentul nr. 5557/12.12.2018 formulat de domnul consilier local 
Alexandru Adrian, la punctul 4, proiectul de hotărâre privind prorogarea unui termen şi respins 
de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 4, NU - 3, ABŢ – 16, NU VOTEAZĂ 
– 2 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 

Aleksandra  
ÎMPOTRIVĂ: Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Bughiu Iolanda Luminiţa 
ABŢINERE: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu 

Cătălin Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea 
Niculina, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Costache Jean, Oprea Dumitru, Radu 
Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

NU VOTEAZĂ: Iliescu Constantin Cristinel, Popescu Lenuţa 
 
 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Vă rog să continuăm 

votul, în momentul acesta se votează amendamentul domnului Adrian la punctul 4 de pe ordinea 
de zi. Amendamentul a picat! 

  Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Domnule Popescu, vreau să vă mai adresez o 
întrebare, din punct de vedere logic, a premia colectarea selectivă, sau a amenda colectarea 
neselectivă, este același lucru. De ce s-a mers totuși pe ideea de sancționare a cetățeanului în 
favoarea celui ce colectează gunoiul, ceea ce duce la ideea foarte bizară, de a premia colectarea 
neselectivă, adică, dă loc fraudelor masive, de genul că, cel ce selectează gunoiul, știind că 
primește cu 50% mai mulți bani, dacă nu se realizează cota de selectare, pur și simplu este 
interesat să le amestece, cantitățile selectate numai pentru a încasa mai mulți bani, este ceva 
foarte ciudat. Eu pregătesc un proiect prin care operatorul să fie tentat să contamineze acele 
cantități selectate, numai de dragul de a încasa 50% în plus, adică pe românește, tâmpit să fie să 
nu o facă, în momentul în care eu îl plătesc cu 50%, dacă populația nu a colectat selectiv. De ce 
să nu merg pe ideea de a premia prin scăderea tarifului taxei pe cei care colectează, de ce să bag 
banii în buzunarul operatorului, care astfel va fi interesat să distrugă, să contamineze acele 
cantități selectate, nu se înțelege, explicați un pic! 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Cine 
va spus că suprataxa prevăzută de lege, nu de mine, de lege, 50%, ajunge la operator? 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Dar unde ajunge, ce se petrece cu ea? 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Suprataxa pune presiune pe cetățean, sau pe firmă să colecteze selectiv, nu am spus că ajunge la 
operator. Din ea pot subvenționa pe cei care fac colectare selectivă, plătim penalități către U.E., 
către fondul de mediu, sunt foarte multe cheltuieli generate de colectarea neselectivă, nu trebuie 
să dăm banii operatorului, nu am spus asta. 

Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Mulţumesc. 
 
Se supune la vot punctul nr. 4, proiectul de hotărâre privind prorogarea unui termen, şi 

aprobat cu Amendamentul executivului nr. 5537/11.12.2018 de către Consiliul Local Sector 2 cu 
următorul cvorum: DA - 21, NU - 3, ABŢ – 0, NU VOTEAZĂ - 1 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
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PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu 
Cătălin Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu,  Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea 
Niculina, Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea 
Ion, Bughiu Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, 
Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina 
ABŢINERE: - 
NU VOTEAZĂ: Riesch Antheia Aleksandra 
 
Este prezentat punctul nr. 5, proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 

contractului de comodat pentru spațiul în suprafață de 277,23 mp, situat în incinta Pieței Obor, 
str. Ziduri Moși nr. 4, etaj 2, sector 2, București pentru desfășurarea activității Direcției Venituri 
Buget Local Sector 2 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinel: Este un proiect foarte bun, mă bucur 
că se continuă în piața Obor, unde vin zeci de mii de cetățeni ai sectorului și plătesc taxele și 
impozitele, sper să dăm cât mai repede drumul și la cel din piața Morarilor, oamenii abia așteaptă 
să plătească taxele și impozitele din sector. 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vă 
mulțumesc, voiam să spun la interpelări, cred că am distribuit o notă informativă de la domnul 
Duțu, în care ne spune despre lipsa personalului de la D.V.B.L. Sector 2 și este o notă 
comparativă cu toate celelalte sectoare și cu municipiul Constanța, câți locuitori deservește un 
angajat, suntem în coada listei și avem nevoie de mai mulți angajați la D.V.B.L. A ajuns nota 
aceea la toată lumea? Şi pe lângă sedii, sediul de la piața Obor, este unul suplimentar, dar față de 
cel care era pentru firme la etajul 2, chiria este zero, o să plătim doar niște cheltuieli conexe, 
mentenanță și energie electrică, nu e comodat, e chirie zero, e comodat pentru chirie și plătim 
acele lucruri… destinația sediului este pentru declarațiile de salubritate, deci o să fie, în primă 
fază destinat exclusiv pentru acest lucru, e locul cel mai……, rămâne și sediul pentru firme, pe 
dreapta, pe stânga o să fie un spațiu de trei ori mai mare decât acela, sau de două ori mai mare, 
cam așa, cu destinație, deocamdată, doar pentru taxa pentru gunoiul menajer, pentru a fi accesibil 
și a ușura accesul oamenilor. E un sediu DVBL, unde în timp o să se întâmple și alte lucruri. Noi 
după cum o să vedeți și la punctul 8, încercăm să încurajăm oamenii să folosească serviciile 
noastre online, pentru că trebuie spus că în Sectorul 2, toate serviciile DVBL-ului, pot fi accesate 
online. Am propus la punctul 8, o bonificație, singurul lucru pe care putem să îl dăm, pentru că 
am scris Ministerului de Finanțe, să acorde o bonificație pentru plata online, o să propunem un 
bilet, să folosești parcul de distracții, din parcul Tei pentru cei care plătesc online, asta putem da, 
ca să îi încurajăm să folosească serviciile online, reduceri nu o să facem acum, le dăm gratuit 
pentru cei care folosesc online. 

 
Se supune la vot punctul nr. 5, proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 

contractului de comodat pentru spațiul în suprafață de 277,23 mp, situat în incinta Pieței Obor, 
str. Ziduri Moși nr. 4, etaj 2, sector 2, București pentru desfășurarea activității Direcției Venituri 
Buget Local Sector 2, şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 20, 
NU - 4, ABŢ – 0, NU VOTEAZĂ - 1 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
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PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 
Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu 
Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, 
Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 
Aleksandra 

ABŢINERE: - 
NU VOTEAZĂ: Iliescu Constantin Cristinel 
 
Este prezentat punctul nr. 6, proiectul de privind rectificarea bugetului general al 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2018 
 
Se supune la vot punctul nr. 6, proiectul de privind rectificarea bugetului general al 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2018 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 
următorul cvorum: DA - 19, NU - 0, ABŢ – 6, NU VOTEAZĂ – 0 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu 
Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin 
Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert 
Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin Constantin, Alexandru Adrian, 

Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia Aleksandra  
NU VOTEAZĂ: - 
 
Este prezentat punctul nr. 7, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 10/2011 privind reorganizarea Poliției Comunitare 
Sector 2 și aprobarea Organigramei, a  Statului de funcţii și a Regulamentului de Organizare și 
Funcționare ale Poliției Locale Sector 2, astfel cum a fost modificată prin  H.C.L. Sector 2  nr. 
221/2017 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: A 
scăzut numărul cu 3 persoane din cauza scăderii populației, e o lege care ne obligă să avem 1 la 
mie. 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Locurile erau disponibile! 
 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Posturile nu există! 
Doamna consilier local Riesch Antheia Aleksandra: Avizul este nefavorabil! 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Comisia de transparență, aviz favorabil! 
 
Se supune la vot punctul nr. 7, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 10/2011 privind reorganizarea Poliției Comunitare 
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Sector 2 și aprobarea Organigramei, a  Statului de funcţii și a Regulamentului de Organizare și 
Funcționare ale Poliției Locale Sector 2, astfel cum a fost modificată prin  H.C.L. Sector 2  nr. 
221/2017, şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum:  DA - 20, NU - 0, ABŢ 
– 4, NU VOTEAZĂ – 1 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu 
Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, 
Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Metehău Andrei George  

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 

Aleksandra 
NU VOTEAZĂ: Andrei Robert Alexandru 
 
Este prezentat punctul nr. 8, proiectul de hotărâre privind stimularea plăţilor impozitelor şi 

taxelor către bugetul local al Sectorului 2 cu cardul bancar prin intermediul platformelor de 
plăţi (www.ghiseul.ro şi www.impozitelocale2.ro) 

Domnul consilier local Costache Jean: Comisia buget finanțe aviz favorabil! 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Comisia de transparență, aviz favorabil! 
 
Se supune la vot punctul nr. 8, proiectul de hotărâre privind stimularea plăţilor impozitelor 

şi taxelor către bugetul local al Sectorului 2 cu cardul bancar prin intermediul platformelor de 
plăţi (www.ghiseul.ro şi www.impozitelocale2.ro), şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 
următorul cvorum: DA - 21, NU - 0, ABŢ – 4, NU VOTEAZĂ – 0 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu 
Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, 
Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 

Aleksandra   
NU VOTEAZĂ: - 
 
 Este prezentat punctul nr. 9, proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor  tehnico 

- economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii „Lucrări de intervenţie pentru 
Liceul Teoretic Ady Endre” 

Domnul consilier local Costache Jean: Comisia buget finanțe aviz favorabil! 
Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Comisia de transparență, aviz favorabil! 
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 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Aș vrea să semnalez o eroare materială, că 
suntem la secțiunea ordine suplimentară, la articolul 1 unde se aprobă indicatorii tehnico-
economici și devizul general, potrivit anexei ce conține un număr de 196 de pagini și face parte 
integrantă din prezenta hotărâre, vă informez că anexa conține doar 7 pagini, sunt niște indicatori 
acolo, am semnalat domnului director și vreau decât să se corecteze acolo…., eu vorbesc ce scrie 
în textul hotărârii, face parte integrantă din prezenta hotărâre….. 

 Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director Executiv  D.G.A.P.I. Sector 2: Cele 176 de 
pagini, este vorba de documentația tehnico economică depusă! 

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Am înțeles, dar eu v-am spus formularea care 
apare în hotărârea care se votează acum, ea are 14 pagini în total, tot proiectul așa cum e depus, 
proiectul de hotărâre și în el se face referire că are o anexă de 196 de pagini, atât am semnalat, o 
eroare materială. E o anexă cu niște indicatori, dar sunt doar 7 pagini! 

Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Domnule 
consilier, devizul general are într-adevăr 196 de pagini, este un teanc și face parte din această 
hotărâre, însoțește această hotărâre, faptul că am introdus pe ordinea de zi acest proiect, am spus 
este un caracter de urgență și pentru liceul Ady Endre, avem într-adevăr nevoie de un timp cât 
mai scurt să fie reabilitat. Este inclusiv încadrat în clasă de risc seismic și de aceea l-am introdus 
acum, nu ați avut în totalitate cele 196 de pagini, dar ele vor fi anexă ….. 

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Eu asta am semnalat, ca acest deviz să fie făcut 
public, că așa este formulat în …… 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ele 
sunt accesibile, pot fi văzute, nu au putut fi scanate, sunt planșe A3, cine vrea să le consulte, sunt 
la dispoziție, DAPL nu le-a putut scana, e o problemă tehnică, dar ele există, acum dacă modifici 
numărul de acolo, iar nu este corect, că ele sunt, dacă cineva vrea să le vadă se pot pune la 
dispoziție oricând, dintre consilieri, bineînțeles! 

 
Se supune la vot punctul nr. 9, proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor  

tehnico - economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii „Lucrări de intervenţie 
pentru Liceul Teoretic Ady Endre” şi aprobat  de către  Consiliul Local Sector 2 cu următorul 
cvorum: DA - 22, NU - 0, ABŢ – 1, NU VOTEAZĂ – 2 

 
 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu,  Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu 
Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, 
Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George, Chiricuţă Ion, Riesch Antheia 
Aleksandra  

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Neagu Anda Cristina 
NU VOTEAZĂ: Alexandru Adrian, Radu Gheorghe 
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Este prezentat punctul nr. 10, proiectul de hotărâre privind aprobarea asigurării finanţării 
de la bugetul local a cheltuielilor neeligibile care nu se finanţează de la bugetul de stat în cadrul 
Programului Naţional de Dezvoltare Locală 2017-2020 pentru obiectivul de investiţii 
consolidare - reabilitare Liceul Teoretic Ady Endre 

 Domnul consilier local Costache Jean: Comisia buget finanțe aviz favorabil! 
 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Comisia de transparență, aviz favorabil! 
  Domnul consilier local Alexandru Adrian: Precizez că acest proiect a fost publicat cu o 

jumătate de oră înaintea începerii ședinței! 
 
Se supune la vot punctul 10, proiectul de hotărâre privind aprobarea asigurării finanţării 

de la bugetul local a cheltuielilor neeligibile care nu se finanţează de la bugetul de stat în cadrul 
Programului Naţional de Dezvoltare Locală 2017-2020 pentru obiectivul de investiţii 
consolidare - reabilitare Liceul Teoretic Ady Endre şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 
următorul cvorum: DA - 22, NU - 0, ABŢ – 2, NU VOTEAZĂ – 1 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu 
Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, 
Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George, Chiricuţă Ion, Riesch Antheia 
Aleksandra  

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Alexandru Adrian, Neagu Anda Cristina 
NU VOTEAZĂ: Radu Gheorghe 
 
Este prezentat punctul nr. 11, proiectul de hotărâre privind aprobarea asigurării finanţării 

de la bugetul local a cheltuielilor aferente implementării programului educaţional „ACADEMIA 
COPIILOR SECTOR 2” 

 Domnul consilier local Costache Jean: Comisia buget finanțe aviz favorabil! 
 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Comisia de transparență, aviz favorabil!  Este un proiect foarte bun, s-au înscris 21600 de elevi, 
17000, inițial erau atât, jumătate dintre elevii Sectorului 2 și trebuie susținut un astfel de proiect. 

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Domnule Popescu vă informez că aseară am fost 
în consiliu de administrație la o școală, unde sunt membru și membrii consiliului de administrație 
nu aveau informațiile complete despre acest program, chiar își puneau problema unde se vor face 
aceste ore, că ei învață în 3 schimburi și plus de asta făceau informații care nu erau corecte și a 
trebuit să …… 

 Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director Executiv  D.G.A.P.I. Sector 2: Este o singură 
școală din Sectorul 2 care învață în 3 schimburi și anume școala 49, iar toți consilierii locali, nu 
știu dacă ați primit, vă rog să îmi confirmați, au fost informați de numărul de grupe pe adresa 
oficială de email pe care noi o avem, cea de PS2. Deci, noi am trimis către toți consilierii locali, 
unde sunteți membrii în consiliul de administrație, am trimis centralizatorul la fiecare unitate de 
învățământ. 
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  Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Deci, 
fiecare unitate de învățământ ne-au trimis solicitările, acum faptul că, anumiți membri din 
consiliile de administrație ale unor școli nu cunosc acest lucru, sau regulamentul, chiar nu este 
vina noastră, am publicat, este o hotărâre destul de veche, am prelungit, dacă bine vă aduceți 
aminte termenul în care să primim solicitările cu aproximativ o lună, înseamnă că nu i-au 
interesat, sau nu îi interesează, iar lucrul acesta a fost publicat, nu numai ca hotărâre a Consiliului 
Local, este publicat pe portalul învățământ Sector 2, a fost publicat pe site-ul nostru și, în primul 
rând, absolut toți directorii și conducătorii unităților de învățământ, au fost informați. Aș vrea 2 
secunde, dacă tot am ajuns la acest punct, am primit și primesc în continuare foarte multe sesizări 
de la părinți și de la copii, că nu au primit bursele, vreau să vă anunț și probabil și dumneavoastră 
ați avut sesizări de acest gen, vreau să vă anunț că de la Primăria Sector 2, în permanență s-au 
transferat sumele aferente burselor la toate unitățile de învățământ, mai mult decât atât, acum, în 
decembrie le-am transferat în avans pentru decembrie, deci dacă veți avea în continuare sesizări, 
în niciun caz activitatea Primăriei Sectorului 2, nu a exclus lucrul acesta și v-am spus, chiar am 
plătit în avans, sumele sunt și se regăsesc în conturile unităților de învățământ. 

   Domnul consilier local Alexandru Adrian: Domnule Primar, în cazul acestui proiect, ca să 
fie clar, ideea nu este de a căuta vinovați, ci de al face mai bun, un astfel de proiect…, nu mă 
întrerupeți, pe care noi l-am primit cu o jumătate de oră, în cazul acestui proiect, eu întotdeauna 
întreb beneficiarii, deci fiind în patru școli, întreb care este părerea lor, tocmai pentru a 
îmbunătăți astfel de proiecte. Din păcate, asta vreau să semnalez, nu vreau să îl acuz pe domnul 
director, doamne ferește, îmi dau seama cum se centralizează aceste date, cum vin, singura 
rugăminte este, ca astfel de proiecte, să le primim în timp util, nu cu o jumătate de oră, astfel 
încât, așa cum ați procedat în cazul burselor, v-am dat un exemplu, ieri am primit niște informații, 
care din punctul meu de vedere, nu erau reale, eu oricum, repet, în astfel de proiecte consult 
beneficiarii și este important ca să primim aceste proiecte în timp util, ca să putem îndrepta astfel 
de lucruri, asta este toată rugămintea și apelul pe care îl fac la domnul director legat de anumite 
întâlniri cu directorii, ca să nu se mai întâmple, să repete informația că le-am primit eu ieri, acesta 
a fost unul din motive ca să ne întâlnim! 

Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Domnule 
consilier, în primul rând, proiectul de față, proiectul pe care îl supunem astăzi….. 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: Este la solicitarea mea, știu ce vreți să ziceți, la 
amendamentul pe care l-am propus atunci să facem……. 

Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu, două 
secunde, este altceva, proiectul pe care îl supunem atenției dumneavoastră, astăzi, se referă la… 
și ca urmare a solicitării dumneavoastră, da, ca dumneavoastră să aprobați suportarea de la 
bugetul local a cheltuielilor aferente acestui program, din câte știu, domnul director a transmis pe 
e-mail, de la fiecare unitate de învățământ, solicitările, înainte de acest proiect s-a făcut raportul 
de specialitate, nota de fundamentare, iar noi acum, dumneavoastră, acum, votați sau nu 
finanțarea, suportarea de la bugetul local, finanțarea pentru acest proiect, nu este vorba de 
regulament, nu este vorba de lucruri…, decât dacă sunteți de acord ca pentru acest proiect să 
alocăm suma de 3.363.000 lei, care vor fi cuprinși în bugetul pe 2019. 
 Doamna consilier Bughiu Iolanda Luminiţa: Nu-mi place de regulă să lungesc discuţiile, 
dar am o singură nedumerire, din punctul de vedere al colegului nostru domnul consilier local 
Alexandru Adrian de la U.S.R. cine ar fi beneficiarii acestui proiect?... din punctul 
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dumneavoastră de vedere, aţi spus că ar fi trebuit întrebaţi beneficiarii înainte de iniţierea 
proiectului, cine sunt beneficiarii? 

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Sunt elevii şi profesorii, profesorii care vor 
preda aceste cursuri. 

 Doamna consilier Bughiu Iolanda Luminiţa: Beneficiarii nu sunt profesorii, singurii 
beneficiari sunt elevii. 

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Am spus elevii şi profesorii. 
 Doamna consilier Bughiu Iolanda Luminiţa: Doar elevii sunt beneficiarii programului. 
 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Să lăsăm demagogia la urmă. 
 Doamna consilier Bughiu Iolanda Luminiţa: Nu este vorba de demagogie, asta este 

realitatea pe care trebuie să o acceptaţi dumneavoastră….Dumneavoastră ar trebui să lăsaţi 
demagogia. 

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Profesorii vor fi plătiţi, deci beneficiarii vor 
fi elevii şi profesorii. 

 Doamna consilier Bughiu Iolanda Luminiţa: Şi să înţeleg că profesorii nu au fost de 
acord cu proiectul acesta? Că aţi spus că trebuiau întrebaţi şi aveţi semnale negative din teren….  

 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Nu au înţeles cum se va implementa.  
 Doamna consilier Bughiu Iolanda Luminiţa: Pentru că detaliile de genul acesta, din cât 

am înţeles eu, urmează să apară…  
 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Beneficiară este societatea în ansamblul ei, haideţi să depăşim momentul…  
 Doamna consilier Bughiu Iolanda Luminiţa: Categoric, dar nu directorii de şcoli despre 

care dumnealui…  
 Domnul consilier local Alexandru Adrian: Eu fac referire la consiliile de administraţie 

din şcoli. 
 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Supunem la vot 

proiectul nr.11. 
 
Se supune la vot punctul nr. 11, proiectul de hotărâre privind aprobarea asigurării 

finanţării de la bugetul local a cheltuielilor aferente implementării programului educaţional 
„ACADEMIA COPIILOR SECTOR 2”, şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 
cvorum: DA - 20, NU - 0, ABŢ – 4, NU VOTEAZĂ – 1 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu 
Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, 
Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia 

Aleksandra   
NU VOTEAZĂ: Radu Gheorghe 
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Este prezentat punctul nr. 12, proiectul de hotărâre privind aprobarea şi implementarea 
proiectului „Green Floreasca” în incinta Şcolii Gimnaziale "Maria Rossetti" 

Domnul consilier local Alexandru Adrian: La acest proiect grupul U.S.R. va vota pentru, am 
fost sunaţi înainte de şedinţă de părinţii care s-au implicat în acest proiect. Practic este vorba de o 
solicitare ca Primăria Municipiului Bucureşti să aprobe montarea de panouri voltaice pe 
acoperişul şcolii nr.10. Informez colegii că este un proiect care a venit cu o jumătate de oră 
înainte şi votăm favorabil pentru că ne respectă părinţii care sau implicat în acest proiect, este 
iniţiativa lor, ei au făcut rost de panouri, ei au făcut totul. 

Se supune la vot punctul nr. 12, proiectul de hotărâre privind aprobarea şi implementarea 
proiectului „Green Floreasca” în incinta Şcolii Gimnaziale "Maria Rossetti", şi aprobat de către 
Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 25, NU - 0, ABŢ – 0, NU VOTEAZĂ – 0 

 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, 
Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu 
Iolanda Luminiţa, Costache Jean, Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, 
Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George, Alexandru 
Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia Aleksandra  

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: - 
NU VOTEAZĂ: - 
 
 Este prezentat punctul nr. 13, proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de 

analiză şi acoperire a riscurilor la nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
 
Se supune la vot punctul 13, proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză şi 

acoperire a riscurilor la nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, şi aprobat de către 
Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -19, NU - 0, ABŢ – 5, NU VOTEAZĂ – 1 

 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin 

Constantin, Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan 
Cristian, Beldeanu Augustin Lucian, Boblea Ion, Bughiu Iolanda Luminiţa, Costache Jean, 
Iliescu Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, 
Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: - 
ABŢINERE: Feroiu Dumitru Silviu, Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda 

Cristina, Riesch Antheia Aleksandra    
NU VOTEAZĂ: Dinu Alexandru 
 
Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Trecem la cele 2 

proiecte pe care le am votat la suplimentarea ordinii de zi, o să dau citire primului. 
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 Este prezentat punctul nr. 14, proiectul de hotărâre privind modificarea şi completarea 
Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 84/2018 privind transmiterea unor părţi din imobilul 
situat în Şos. Pantelimon nr. 301, Sector 2 şi terenul aferent acestora, din administrarea 
Consiliului Local Sector 2, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sector 2, în administrarea Centrului Cultural ,,Mihai Eminescu” aflat sub autoritatea Consiliului 
Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

 Domnul consilier local Costache Jean: S-a făcut o eroare de redactare, articolul 3 devine 
articolul 2 şi articolul 4 devine articolul 3. 

 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Am şi 
eu o remarcă la acest proiect, proiect propus de colegul nostrum: Centrul Cultural Mihai 
Eminescu nu are activităţi imobiliare conform Regulamentului de Organizare şi Funcţionare, aş 
vrea să vă întreb dacă această modificare a hotărâri este cumva o dedicaţie anume pentru anumite 
persoane sau societăţi comerciale ? 

   Domnul consilier local Costache Jean: Domnule Primar, nu este nici-o dedicaţie, şi în 
expunerea de motive nu avem nici-un motiv… să dedicăm cuiva 

 Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aveţi 
anumite probleme medicale şi în Bucureşti nu găsiţi… 

 Domnul consilier local Costache Jean: Toţi avem probleme medicale, mă iertaţi nu 
vreau să intru în polemică cu dumneavoastră, dar dacă spuneţi că am probleme medicale să ştiţi 
că nu le am deocamdată, le-am avut şi să ştiţi că nu le-am făcut acolo, eu personal, le-am făcut la 
alte spitale, dar dacă este nevoie le facem şi acolo şi chiar vă invit şi pe dumneavoastră. 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Sunt foarte mulţi cetăţeni din sectorul 2 care doresc ca să fie un Centru de Sănătate în Pantelimon 
sau în alt spaţiu al Primăriei sectorului 2 în principiu pe modelul celui care a fost acolo. Dacă 
cetăţenii vor aşa ceva, este de datoria noastră să încercăm să le oferim, sigur în condiţii de 
legalitate, un Centru pentru nevoile cetăţenilor. Apropo de imobiliare, da, Centrul Cultural 
,,Mihai Eminescu” poate să desfăşoare activităţi imobiliare, în sensul că poate să închirieze 
spaţiile care le are în administrare. 

 Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Pentru 
proiecte şi activităţi culturale, educative, sportive care intră în atribuţiile Centrul Cultural ,,Mihai 
Eminescu”… este cu totul altceva. 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 
neapărat, spaţiile pot fi închiriate pentru diverse activităţi, dacă vreţi ,,Târgul Pâini” care este o 
acţiune de comerţ şi de a produce pâine. 

 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este o 
activitate culturală, ştiţi şi dumneavoastră cum se desfăşoară acel târg… 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 
ROF-ul Centrului Cultural ,,Mihai Eminescu” la punctul h) scrie că poţi să închiriezi spaţii şi nu 
spune pentru ce. Centrul desfăşoară activităţi sau nu, dar dacă închiriezi către un terţ acela 
desfăşoară alte activităţi. 

 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Oricum 
în situaţia în care veţi aproba acest proiect, vă anunţ de pe acum că va fi contestat, eu personal am 
să-l contest. 
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 Domnul consilier local Costache Jean: Domnule Primar doresc să mai menţionez ceva, 
asemenea centre, să ştiţi că ar trebui să avem mai multe în sectorul 2 pentru că este necesar, 
spitalul Pantelimon are un singur RMN iar în sectorul 2 nu mai avem un alt RMN şi cetăţenii cer 
lucrurile acestea, sănătatea după părerea mea este un lucru principal. 

   Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da, 
anumite servicii către persoane defavorizate şi cărora să nu le solicităm nici-un ban, sunt total de 
acord, dar servicii plătite, vă rog să mă scuzaţi, dar în Bucureşti sunt probabil în jur de 40-50 de 
instituţii private care fac RMN. 

 Domnul consilier local Costache Jean: Şi sunteţi de acord să facem un alt proiect care să 
cuprindă exact ce aţi spus dumneavoastră? 

   Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu, 
activităţi de genul acesta se desfăşoară şi le vom dezvolta în cadrul Direcţiei Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2. 

 Domnul consilier local Costache Jean: Dar D.G.A.S.P.C. nu a făcut nimic până acum, 
iertaţi-mă, dar nu au venit cu nici un proiect de genul acesta, pentru sănătate, până acum. 

   Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Pentru 
imagistică plătită? Efectiv, dumnealor nu pot percepe taxe. Poate vom cumpăra un RMN şi să îl 
punem la dispoziţia cetăţenilor….poate o să avem bani, o să luăm un RMN şi îl punem la 
dispoziţia cetăţenilor. 

 Domnul consilier local Costache Jean: Ştiţi cât costă un RMN? Peste un milion de euro. 
 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: De 

aceea şi tarifele percepute la RMN sunt destul de mari. 
 Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Trebuie să fac 

observaţiile cu privire la legalitatea acestui proiect, având în vedere că nu a fost prezentat spre 
analiză înainte de începerea şedinţei şi nu are avizul de legalitate al Secretarului, probabil voi fi 
nevoită să formulez o serie de obiecţiuni, legat de faptul că inserarea acestei activităţi de 
închiriere pentru cabinete medicale face şi obiectul unei acţiuni în contencios-administrativ din 
partea prefectului, după cum bine ştiţi şi din comunicat. Motivaţia constă în primul rând în ceea 
ce priveşte statutul şi organizarea Centrului Cultural “Mihai Eminescu”, el este constituit în baza 
unui act normativ bine conturat, invocat bănuiesc şi în această hotărâre pe care încă nu am văzut-
o şi prestează activităţi educativ-culturale, tradiţionale, iar menţiunea inserată în ROF în ceea ce 
priveşte închirierea bunurilor evident că este corelativă obiectului său de activitate. Dacă prin 
acest proiect se urmăreşte iarăşi utilizarea unor anumite spaţii spaţii pentru închirierea de cabinete 
medicale, voi fi nevoită să formulez obiecţiuni cu privire la legalitatea acestui proiect de hotărâre. 

 Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Dar timp de zece ani de zile nu au avut 
probleme? …în vremea fostului primar Onţanu? 

 Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În vremea 
domnului primar Onţanu acel cabinet era coordonat de D.G.A.S.P.C. Sector 2, efectuau şi 
activităţi socio-medicale. Urmare a acelui control amplu efectuat de către Direcţia de Audit s-a 
constatat că nu este în concordanţă cu ROF-ul de la D.G.A.S.P.C. Sector 2  acele activităţi 
desfăşurate, iar acum ar fi mai puţin  în concordanţă cu ROF-ul de la Centrului Cultural “Mihai 
Eminescu”; însă dumneavoastră decideţi. Eu sunt nevoită să-mi exprim un punct de vedere pentru 
că nu am văzut proiectul şi nu am formulat nici un avizul sau un punct de vedere înainte de a fi 
supus de dumneavoastră la vot. 
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 Domnul consilier local Costache Jean: Proiectul este a treia oară introdus şi 
dumneavoastră îl cunoaşteţi foarte bine, iertaţi-mă, l-aţi citit şi ştiţi foarte bine proiectul. 

  Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este vorba de un 
proiect prezentat astăzi şi nu ştiam la ce se referă, decât după ce l-a citit domnul preşedinte de 
şedinţă. 

 Domnul consilier local Costache Jean: E acelaşi, mi l-aţi respins de 3 ori. 
 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Doar o precizare, doamna secretar a spus că este atacat în instanţă proiectul cu tarife pentru 
servicii medicale, acela este proiectul următor adică proiectul 15 nu 14 la care discutam acum. 
Motivul pentru care a fost atacat tariful pentru servicii medicale a fost că în hotărârea de 
transmitere a sediului de la D.G.A.S.P.C. Sector 2 la Centrului Cultural “Mihai Eminescu” nu se 
prevedeau servicii medicale. Acum la punctul 14 asta facem, corectăm acea hotărâre ca să nu mai 
poată fi atacat punctul15, a fost atacat pentru că nu era hotărârea de transmitere, iar acest proiect, 
ştiu şi eu a fost depus de mai multe ori şi restituit fără motiv domnului consilier Costache Jean, nu 
se pune problema că nu-l ştim. Aceste proiecte pleacă de la cererile pe care ni le fac cetăţenii, nu 
este nici-un interes ascuns, oamenii doresc aceste lucruri. Sigur vom hotărâ aici dacă le vom face, 
dar în primul rând trebuie creată posibilitatea. Dacă credeţi că trebuie să modificăm ROF-ul la 
Centrului Cultural “Mihai Eminescu” îl vom modifica şi pe acela, ne pierdem intr-un hăţiş 
birocratic pe care îl creăm pentru a nu face nişte lucruri pentru cetăţeni. 

 Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este 
vorba de cetăţeni sau pentru anumite persoane?, asta nu am înţeles eu foarte bine…. pentru 
informarea dumneavoastră, activităţile care au fost desfăşurate şi modalitatea în care au fost 
implementate în trecut în parteneriat cu D.G.A.S.P.C. Sector 2, prevedea în contrapartidă un 
număr de analize efectuate gratuit pentru solicitanţii şi beneficiarii de asistenţă socială, respectiv 
persoane marginalizate şi cu venituri mici. De-a lungul timpului şi urmare, a auditului efectuat s-a 
constatat că erau un număr foarte mic de astfel de analize, astfel că disproporţia între ce era plătit 
de cetăţeni la acelaşi nivel cu orice alt cabinet de acest gen a dus la concluzia că acest protocol, 
acest contract nu putea să-şi atingă obiectivul, adică pentru beneficiarii D.G.A.S.P.C. Sector 2 nu 
putea să asigure acel număr de  analize, în special de imagistică. 

  Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti:  
Câteva precizări, în Bucureşti este nevoie de aceste servicii, sunt oameni care aşteaptă până la 6 
luni aceste servicii. Este vina celor care erau atunci la D.G.A.S.P. Sector 2 că nu au trimis 
oamenii pentru a face aceste analize, deşi aveau posibilitatea de a trimite oamenii să facă acest 
screaning gratuit, nu i-au trimis. Pe de altă parte să spunem că nu erau doritori, trebuia făcut un 
contract ca dacă nu se foloseau toate acele analize gratuite să se ceară bani în contra partidă, deci 
trebuia făcut un contact mai bun. Acum ajungem la cost, aceste analize sunt decontate integral de 
Casa de Asigurări, plătesc doar cei care nu au contract cu Casa, deci ce discutăm, acesta poate fi 
un loc unde oameni care stau la coadă 6 luni de zile, pot face analizele mai repede. Dacă unui 
singur cetăţean îi este salvată viaţa este un motiv îndeajuns de bun pentru a avea un asemenea 
aparat. Mai mult vorbesc de tarife pentru Centrul de Sănătate care este iarăşi cerut de cetăţenii din 
zonă, într-o formă legală. 

   Domnul consilier local Radu Gheorghe: Vreau să intervin, este a nu ştiu câta oară când 
se foloseşte practic foarte des povestea cu atribuţiile Centrului Cultural “Mihai Eminescu”, e în 
regulă, perfect adevărat, din punctul acesta de vedere probabil şi pentru că există un proces în 
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derulare….însă la rigoare să nu se supere doamna director Paninopol Nicoleta, activitatea 
caritabilă făcută săptămâna trecută a fost o chestiune de ordin social şi nu cred că s-a culturalizat 
nimeni. 

   Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Greşiţi 
total, a fost o activitate culturală, au fost invitaţi cântăreţi, actori, sportivi care au venit voluntar, 
iar în cadrul acestei activităţi culturale şi le mulţumesc colegilor şi consilierilor care au fost 
prezenţi, s-au strâns fonduri pentru ajutorarea copiilor cu o boală foarte rară.  

 Domnul consilier local Radu Gheorghe: Strângerea de fonduri este o chestiune socială, 
eu sunt foarte fericit pentru că s-au strâns fonduri. 

   Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: A fost şi 
se încadrează perfect într-o activitate desfăşurată de o Administraţie Publică Locală printr- o 
direcţie care se ocupă de cultură, sport, tineret…aşa scrie în regulament. 

  Domnul consilier local Radu Gheorghe: Îmi pare rău, dar avem concepţii şi definiţii 
diferite pe actul de cultură. 

  Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Avem 
întra-devăr…deci un concert presupun că este susţinut de un muncitor zidar sau de medici!? Da, 
este un act de cultură, că este muzică populară, muzică uşoară, este un act de cultură, s-a cântat şi 
operă… 

 Domnul consilier local Radu Gheorghe: A avut un obiectiv activitatea respectivă, nu a 
fost obiectivul de a se asculta muzică, a fost un act caritabil de strângere de fonduri pentru caz 
social, medical. 

 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da, aşa 
ne-am atins un obiectiv printr-o activitate culturală. 

 Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Am şi eu o întrebare, ţinând cont că 
acesta a  fost un caz cultural,  socio-cultural câţi bani s-au strâns şi câţi s-au cheltuit, ca o balanţă 
de început şi de final, doamna director dacă se poate să ne spuneţi? 

 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Domnule consilier Feroiu Dumitru Silviu dacă veneaţi şi dumneavoastră se strângeau bani mai 
mulţi. 

 Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Cu siguranţă nu am banii altora ca să pot 
licita sume foarte mari, dar fac acte caritabile acolo unde consider eu. 

 Doamna Paninopol Nicoleta, Director Centrul Cultural “Mihai Eminescu”: Vă rog să-mi 
faceţi o cerere scrisă şi am să vă răspund. 

 Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Acesta nu este un răspuns, câţi bani aţi 
cheltuit şi cât aţi strâns, este foarte simplu, aţi cheltuit bani publici, trebuie să ne spuneţi câţi bani 
aţi cheltuit….câţi aţi strâns, ne puteţi spune mâine în caz că nu i-aţi numărat până astăzi... 

 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Supunem la vot, 
vă rog să votaţi. 

Se supune la vot punctul 14, proiectul de hotărâre privind modificarea şi completarea 
Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 84/2018 privind transmiterea unor părţi din imobilul 
situat în Şos. Pantelimon nr. 301, Sector 2 şi terenul aferent acestora, din administrarea 
Consiliului Local Sector 2, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sector 2, în administrarea Centrului Cultural,,Mihai Eminescu” aflat sub autoritatea Consiliului 
Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, iniţiat de domnul consilier local Costache Jean, 
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şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 13, NU - 1, ABŢ – 9, NU 
VOTEAZĂ – 2 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Miclea Niculina, Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Costache 
Jean, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion  

ÎMPOTRIVĂ: Boblea Ion 
ABŢINERE: Beldeanu Augustin Lucian, Bughiu Iolanda Luminiţa, Iliescu Constantin 

Cristinel, Andrei Robert Alexandru, Metehău Andrei George, Alexandru Adrian, Chiricuţă Ion, 
Neagu Anda Cristina, Riesch Antheia Aleksandra 

NU VOTEAZĂ: Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin Constantin 
 
 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Voi trece la 

ultimul proiect de pe ordinea de zi survenit ca urmare a completării ordinii de zi. 
 
 Este prezentat punctul nr. 15, proiectul de hotărâre privind aprobarea procedurii de 

închiriere a spaţiilor aflate în administrarea Centrului Cultural Mihai Eminescu 
  Domnul consilier local Alexandru Adrian: Doamna Niţă, a trecut proiectul anterior? Cu 14 

voturi…sau din cei prezenţi? 
 
Se supune la vot punctul 15, proiectul de hotărâre privind aprobarea procedurii de 

închiriere a spaţiilor aflate în administrarea Centrului Cultural Mihai Eminescu, iniţiat de 
domnul Popescu Dan Cristian - Viceprimarul Sectorului 2, şi aprobat de către Consiliul Local 
Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 15, NU - 1, ABŢ – 4, NU VOTEAZĂ – 5 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Constantin Angela, Puşcaşu Marian, Dinu Alexandru, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Miclea Niculina, Popescu Dan-Cristian, Zaharia Răzvan Cristian, Costache Jean, Iliescu 
Constantin Cristinel, Oprea Dumitru, Popescu Lenuţa, Radu Gheorghe, Stanciu Ion, Andrei 
Robert Alexandru, Metehău Andrei George 

ÎMPOTRIVĂ: Boblea Ion 
ABŢINERE: Beldeanu Augustin Lucian, Chiricuţă Ion, Neagu Anda Cristina, Riesch 

Antheia Aleksandra 
NU VOTEAZĂ: Militaru Marian Cătălin, Şerpescu Cătălin Constantin, Feroiu Dumitru 

Silviu, Bughiu Iolanda Luminiţa, Alexandru Adrian 
 
Domnul Consilier local Chiricuţă Ion: Interpelări vă rog, interpelări de ordin general. Invit 

pe domnul Florea Angheluş să ne prezinte o situaţie neplăcută care i se petrece de foarte  mulţi 
ani. 

Domnul Florea Angheluş: În primul rând vreau să vă mulţumesc pentru şansa pe care mi-aţi 
dat-o de a vă expune faptele care se petrec în sectorul 2, fapte care se produc din anul 2006. Când 
am cumpărat spaţiile din pasajul Bucur-Obor mie mi-a fost interzis să bat un cui în zidul care 
desparte spaţiul subteran de pasajul pietonal, ulterior, după un an de zile tot zidul de rezistenţă a 
fost demolat, de ce? 



33 
 

Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu am 
înţeles bine, aţi cumpărat pasajul de la cineva? 

Domnul Florea Angheluş: Nu, spaţiile comerciale din Pasajul Bucur-Obor au fost cumpărate 
de la firma Coleuss. 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Şi 
dânsul avea pasajul? 

 Domnul Florea Angheluş: Avea spaţiile comerciale. 
 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Cum 

le avea ca să le vândă, avea Pasajul în proprietate?...Dumneavoastră aţi fost şi la mine în audienţă, 
dumneavoastră aveţi în proprietate nişte copertine şi susţineţi că pasajul este propietatea 
dumneavoastră. 

  Domnul Florea Angheluş: Copertinele sunt ale mele. 
  Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Am 

înţeles, o să vi le luaţi de acolo cât de curând… 
  Domnul Florea Angheluş: Păi m-aţi ameninţat de un an de zile că le luaţi şi tot nu m-aţi dat 

la o parte de acolo, daţi-le jos dacă nu mai sunt utile. Domnul Onţanu a făcut o greşeală, în 2006 a 
spus că dumnealui a creat acele cupole. 

   Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: A 
greşit, dar faptul că aveţi cupolele nu vă dă dreptul să aveţi pasajul, într-o ţară normală… 

   Domnul Florea Angheluş: Nu am avut pasajul, eu în pasaj plăteam, aveam spaţiile 
comerciale, la pasaj plăteam impozit pentru ocuparea domeniului public. 

   Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Acum un an, cei de la A.D.P. Sector 2 au comandat copertine  şi  cât de curând le vom înlocui şi 
le vom trimite unde vreţi dumneavoastră. Este un pasaj public, unde nu puteţi cumpăra nimic. La 
momentul respectiv nu aveaţi cum să cumpăraţi spaţii comerciale doar să închiriaţi. 

   Domnul Florea Angheluş: Păi am cumpărat, e autorizaţie dată de Primăria Capitalei, cum 
a fost autorizaţie în pasaj data de Primăria Sectorului 2…eu vorbesc de spaţiile comerciale care 
au fost creat în pasaj. 

   Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Cred 
că ne pierdem timpul cu toţii, nu aveaţi cum să cumpăraţi spaţii comerciale într-un pasaj, puteaţi 
doar să închiriaţi la momentul respectiv. 

   Domnul Florea Angheluş: Păi dacă am contract de vânzare- cumpărare… 
   Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Domnul Coleuss poate va vândut o firmă care era chiriaşă, nu putea să vă vândă nimeni pasajul. 
   Domnul Florea Angheluş: Aveam spaţiul commercial, nu pasajul! Mai precis aveam 

construcţiile.. 
 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Păi 

nu mai sunt, construcţiile nu le-am găsit acolo, este un pasaj pietonal! 
 Domnul Florea Angheluş: Cine le-a demolat o să plătească la un moment dat, pentru că 

nu a avut autorizaţie de demolare! 
 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Foarte bine, dumneavoastră ce doriţi de la noi? Scopul şi durata vizitei? 
   Domnul Florea Angheluş: De la dumneavoastră în primul rând mă intertesează…trebuie 

să vă intereseze şi pe dumneavoastră, zidul acela de separare dintre pasajul pietonal şi parcaj 
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subteran este un zid de rezistenţă a fost demolat…dacă pasajul se va surpa, dacă va cădea peste 
cetăţenii sectorului 2… cine răspunde? De ce nu s-au luat măsuri atunci când zidul a fost demolat 
fără autorizaţie 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti:  
Bun , a fost demolat în 2006…Şi ce doriţi de la noi? 

   Domnul Florea Angheluş: Să luaţi măsurile legale, pentru că acolo trebuia să fie un zid 
de rezistenţă, sunt acte. Spaţiile comerciale care funcţionează acum în Pasajul Bucur-Obor 
fuuncţionează ilegal. 

 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Despre ce 
vorbim? Care pasaj, cel de la ACR sau celălalt pasaj? 

 Domnul Alin Drugău, Director General Adj. A.D.P. Sector 2: Acele pasaje despre care 
se face vorbire, nu sunt ale sectorului 2. Iar acele copertine, vi le dăm cu dragă inimă, le ţinem 
momentan acolo ca să nu plouă pe scări. 

 Domnul Florea Angheluş: Le-aţi ţinut 12 ani de zile fără să-mi daţi un leu şi erau 
proprietatea mea, chiar  fierul acela e al meu. 

 Domnul Alin Drugău, Director General Adj. A.D.P. Sector 2: Aici este o altă discuţie pe 
care o reglaţi cu D.V.B.L. Sector 2. 

 Domnul Florea Angheluş: În mod normal trebuie să mi se facă un contract de închiriere 
pentru construcţiile pe care le am. 

 Domnul Alin Drugău, Director General Adj. A.D.P. Sector 2: Dânsul are o problemă şi 
cu juridicul de la primărie, are o problemă şi cu A.D.P.-ul şi cu D.V.B.L.-ul…cu toată lumea. 

 Domnul Florea Angheluş: Încerc să recuperez ce este al meu, nu cum mi-aţi mai spus 
dumneavoastră mie că am mâncat destul, să mănânce şi alţii… 

 Domnul Alin Drugău, Director General Adj. A.D.P. Sector 2: Cine v-a spus aşa ceva? 
 Domnul Florea Angheluş: Toţi din sectorul 2… 
 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: E o abordare 

nefericiţă şi eu aş vrea să închid în momentul acesta şedinţa dacă continuăm în acest mod…nu 
cred că este frumos nici faţă de domnul director, nici faţă de colegii din sală să aveţi o asemenea 
abordare în calitate de invitat, vă rog frumos dacă aveţi ceva punctual să ne transmiteţi! 

 Domnul Florea Angheluş: În mod normal trebuie să mi se facă un contract de închiriere 
pentru construcţiile pe care încă le mai am în picioare, este vorba de cupolele 3 şi 4. 

  Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 
altă optică ar trebui ar trebui să vă luăm contravaloarea folosirii domeniului public. 

 Domnul Florea Angheluş: Domnule viceprimar eu sunt de accord, am şi cerut să plătesc, 
dar refuzaţi să-mi daţi de plată, asta am şi cerut, să plătesc impozit de ocupare a domeniului 
public. 

 Domnul Duţu Cristian Atanasie, Director Executiv D.V.B.L. Sector 2: Doresc să vă 
atrag atenţia că nu ar trebui să fie o obişnuinţă ca raporturile juridice-fiscale să se rezolve în 
cadrul şedinţelor de consiliu local. Este incident secretul fiscal, eu personal ca funcţionar public, 
nu pot să fac discuţii despre situaţia fiscală a domnului, despre stadiul situaţilor litigioase care 
există între dânsul şi instituţia noastră. Deşi am sesizat în şedinţele anterioare că se promovează 
acest lucru….există căi legale prin care fiecare persoană poate să-şi apere drepturile. Teoretic 
vorbind orice contribuabil, persoană fizică sau juridică care ocupă domeniul public nu o poate 
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face decât în baza unui acord, aviz sau alt act emis de organele competente, acesta generează 
plata taxelor, asta este relaţia de cauzalitate. 

 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Haideţi 
să închidem aici. Există probleme de natură juridică şi dumneavoastră aveţi posibilitatea să ne 
acţionaţi în instanţă, ştiu că există aşa ceva. Am rugămintea către dumneavoastră să urgentaţi, 
personal aş vrea ca cele două pasaje să fie prezentate şi făcute într-o cu totul altă formă! 

 Domnul Florea Angheluş: Domnule primar acele fiare sau cum se numesc ele au 
autorizaţie de construcţie emisă de Primăria Municipiului Bucureşti, o autorizaţie legală. De ce 
trebuie neapărat să puneţi problema că stau pe domeniul public, dar la momentul când au fost 
realizate de ce nu s-a pus problema să nu i se dea autorizaţie de construcţie şi eu ca un fraier să le 
şi cumpăr. Autorizaţia de construcţie este autentică, perfect legală, data în baza legii, care este 
problema? 

 Domnul Popescu Dan Cristian, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Aceste autorizaţii nu sunt pentru o perioadă infinită, la un moment dat se opresc. 

 Domnul Florea Angheluş: Doamna Secretar poate dumneavoastră vi se pare că este un 
nimic, dar pentru mine este totul. Ştiu că vreţi să terminaţi şi să plecaţi acasă, dar pentru mine 
înseamnă foarte mult. Eu nu am ce da la copii mei să mănânce, acolo eu aveam totul. Acum eu 
lupt pentru ce am avut eu, nu este nicio supărare pentru nimeni, chiar şi ceea ce am cumpărat, le-
am cumpărat cu acte, nu le-am furat şi nu le-am pus eu acolo, le-am cumpărat cu autorizaţie de 
construcţie legală şi primăria sectorului 2 m-a demolat fără să aibă autorizaţie de demolare, în 
lege spune clar că orice autorizaţie de construcţie necesită autorizaţie de demolare. 

 Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu:  Stimate domn noi vă mulţumim pentru 
ceea ce ne-aţi spus astăzi, din păcate dumneavoastră aveţi o problemă cu executivul şi nu cu 
Cosiliul Local Sector 2, noi am luat cunoştinţă despre cererea dumneavoastră, probabil se vor 
rezolva, mai devreme sau mai târziu, dar contează foarte mult şi atitudinea dumneavoastră, ceea 
ce vă rog eu personal este să nu ne mai certaţi, încercaţi să discutaţi normal, vi s-au dat nişte 
răspunsuri, nu ne ocupaţi timpul- de aceea am fost votaţi – totuşi ar cam fi cazul să nu mai batem 
apa-n-piuă, nu mi se pare normal să ne victimizăm. Domnul primar, domnul viceprimar, domnii 
consilieri, domnii directori s-au oprit pentru dumneavoastră şi v-au dat un răspuns. Mergeţi pe 
căile legale cu fiecare dintre ei şi o să vedem ce se întâmplă, o lege este pentru toată lumea. 

 Domnul Toader  Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Domnule consilier haideţi să nu o lungim nici noi, da cetăţenii pot veni în Cosiliul Local să-şi 
exprime un punct de vedere, dar  în nici-un caz  nu putem să  transformăm o şedinţă de consiliu 
local într-o polemică dusă la nesfârşit. Ştiu şi eu situaţia dumneavoastră, dar nu putem sta o oră, 
două…ca regulă într-o şedinţă de consiliu local, cetăţeanul îşi expune problema, urmând să 
primească un răspuns, nu se poate rezolva acum , aici. 

 Domnul Florea Angheluş: Domnule primar, eu nu ştiu să vorbesc cum vorbiţi 
dumneavoastră, eu v-am lăsat o hârtie la fiecare în parte să o citiţi, să vedeţi despre ce este vorba 
şi dacă vi se pare că are un interes pentru dumneavoastră, are, dacă nu vi se pare… cu asta basta. 

 Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Vă mulţumim 
pentru intervenţia dumneavoastră. Mai are o interpelare domnul consilier Dinu Alexandru, vă rog 
frumos! 

  Domnul consilier local Dinu Alexandru: Am o interpelare pentru domnul primar: în 
urma unor discuţii cu mai mulţi angajaţi ai primăriei, am înţeles că se doreşte un loc unde pentru 
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servirea unei mese calde la preţuri decente. Din ce am înţeles, contractul de la cafeneaua de jos 
expiră şi voiam să vă întreb dacă putem face acolo o cantină, un restaurant subvenţionat de 
primărie, ceva pentru angajaţi. 

 Domnul Toader Mugur Mihai, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da, un 
astfel de demers, mă rog, nu poţi să faci preparate, decât tot pe sistem catering. Cei care sunt 
acolo sunt dispuşi să facă acest serviciu, s-a mai încercat acum câţiva ani, veneau 2-3 angajaţi, nu 
era cerere din partea angajaţilor. Declarativ, da, vrem cantină, vrem maşină…Acum mă gândesc 
că angajaţii din primărie au nişte venituri considerabile şi e posibil să introducem un sistem de 
catering, cu comenzi pe fiecare etaj, pe fiecare birou şi cine doreşte poate să plătească şi se face 
acest catering. Nu-i opreşte absolut nimeni, să se organizeze…în nici-un caz nu o să 
subvenţionăm noi masa cu atât mai mult cu cât o să li se suplimenteze veniturile inclusiv cu bani 
pentru masă. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian preşedinte de şedinţă: Vă mulţumesc pentru 
prezenţă, vă urez Crăciun Fericit, Sărbători Fericite şi un sincer La mulţi ani! Declar ședința 
închisă! 

 
Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinţă Zaharia 

Răzvan Cristian declară şedinţa închisă, la orele 18:25 drept pentru care s-a încheiat prezentul 
proces-verbal. 
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